
OP GOED GELUK 
Josefien en Amaury 

p. 8

TACHTIGERS 
Robert Janssens 

p. 25

WIE BEN IK 
Brent Martroye 

p. 19

November 2023  jaargang 29  nr. 6  V.U. Koen Persyn, Reibroekstraat 85, 9850 Hansbeke  P007618 Afgiftekantoor Nevele

HAN(DEL)SBEKE 
Body&Mind 

p. 14

VLAKAF
Hansbeekse dorpskrant

Wie stuurt 
de cultuur? 



Horen, zien en schrijven 
Beste lezers 

Hansbeke zit in rechte lijn! Met de afwerking van het cultuurhuis 
en van de tekening in de Bomboaretunnel, zijn de laatste 
werken in het dorp bezig. Althans, dat vermoeden we, want er 
was ooit wel veel meer beloofd. 

Op kermiszondag viel de grote aanwezigheid van het 
schepencollege op. En niet alleen voor de tweedesteenlegging 
(na de nachtelijke eerstesteenlegging van burgemeester Hans). 
Ze waren talrijk aanwezig op onze uitreiking van de Zjaloezigen 
Zjeraar en na de middag op de verenigingenmarkt van Afrit 12. 
Ze hebben dus zeker gezien dat Hansbeke een bloeiend en 
ondernemend dorp is. Voor de Hansbekenaren was het 
genieten van ‘s ochtends (ontbijt ouderraad school) tot ‘s 
avonds. 

Ondertussen komt de inhuldiging van ons vernieuwde cultuur-
huis meer en meer in zicht. En dan komt natuurlijk ook de 
discussie over de huidige gemeentezaal weer piepen. 
Zal het nieuwe cultuurhuis groot genoeg zijn? Want nu moeten 
nogal wat organisaties puzzelen om alles georganiseerd te 
krijgen. En wat gebeurt er met de uitleendienst, wat met De 
Kunstgreep? Of de turnles van de school? Het blijven vragen 
die dringend opgelost moeten worden. 

Tenzij men bereid is de site rond de gemeentezaal nog een tijdje 
in ere te houden om te zien hoe het loopt. Want meer en meer 
mensen zijn er van overtuigd dat het cultuurhuis zeker niet zal 
volstaan. 

Als Afrit 12 nog op zoek is naar ideeën voor een volksraad-
pleging: graag gedaan! 

De redactie 
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Wie of wat is de Cultuurraad van Deinze eigenlijk, en waarom zit die tjokvol Hansbekenaren? Het bleek een hele 
opdracht om iedereen samen te brengen voor een interview. Katrien Langeraert was volop aan het repeteren 
voor een volgende voorstelling van Feniks in Landegem en voorzitter Rita Rogiers hebben we noodgedwongen 
apart moeten spreken. Maar toch, vier van de vijf Hansbeekse leden van de Cultuurraad tekenden present: 
Wouter Labarque, Hilde Langeraert, Carine Dierickx en Marc Beirnaert. 

Zijn jullie dan ook de Stem van Hansbeke in 
Deinze?  
Wouter: ‘Niet helemaal. Je zit niet voor Hansbeke 
alleen in de Cultuurraad. Je taak bestaat erin om het 
algemeen cultureel belang in de stad Deinze te 
behartigen. Je bent de vertegenwoordiger van alle 
erkende culturele verenigingen in Deinze,…’ 

Carine: ‘… met uitzondering van de feestcomités en 
fanfares, die onder een afzonderlijk reglement 
vallen!’ 

Wat doet de Cultuurraad eigenlijk? 
Wouter: ‘We zijn een adviesraad en moeten in 
principe antwoorden op vragen vanuit het college 
van burgemeester en schepenen. Er wordt onder 
meer advies gegeven op de keuze van straatnamen 
en de aanstelling van de stadsdichter. Eén van de 
vaste agendapunten van de Cultuurraad is 
“Correspondentie”, het antwoorden op de brieven 
en mails die zijn binnengekomen… Verder orga-
niseert de Cultuurraad een aantal vaste activiteiten, 
zoals de 11 juli-viering en het Volksfeest, de biënnale 
voor beeldende kunsten, de kortverhalenwedstrijd 
en de uitreiking van de Cultuurprijzen. 

Maar eigenlijk mogen of moeten we betrekkelijk 
weinig “beleidsadvies” geven. Veel vragen van het 
college krijgen we niet.  

Uitzondering is het subsidie-reglement, waar we wel 
onze zeg over hebben mogen doen. Dat reglement 
gaat uit van een basissubsidie voor elke vereniging, 
wat beter werkt dan de projectsubsidie die in Nevele 
werd toegepast. De plannen voor het Cultuurhuis in 
Hansbeke zijn wel voorgelegd aan de Cultuurraad, 
maar pas op een moment dat alles al in kannen en 
kruiken was. Een gemiste kans…’ 

Hilde: ‘Het belang van de verschillende gemeen-
telijke adviesraden is wel wat afgenomen als gevolg 
van het nieuwe Gemeentedecreet. Over het sub-
sidiereglement wil ik nog zeggen dat de basis-
subsidie een stuk hoger ligt, maar verenigingen 
moeten wel acht activiteiten per jaar organiseren. 
Het subsidiereglement is nogal op een klassieke 
leest geschoeid. Niet elke vereniging werkt op die 
manier en heeft soms maar één grote activiteit per 
jaar. Maar ik hoor ook van veel verenigingen dat ze 
tevreden zijn met de financiële ondersteuning die ze 
van stad Deinze krijgen.’ 

Marc: ‘Klopt, de verenigingen krijgen meer geld, 
maar ze moeten ook meer zelf betalen, zoals de 
huur van audiovisueel materiaal. Ik heb trouwens de 
gevolgen van het nieuwe decreet aan den lijve 
ondervonden. Ik heb 12 jaar lang de programmatie 
kunnen doen in Landegem (in de Klaproos, red.), 
maar vanaf 2014 was dat niet meer mogelijk.’ 
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Hansbekenaren in de cultuurraad 

Van oudsher zijn de Hansbekenaren zeer aanwezig in de cultuurraad. Zelfs de voorzitter was decennialang 
van ons dorp: eerst Lucien Cleppe, later Luk Bingé. Deze laatste bleef dat tot de fusie tot Deinze. 

En ook in de fusiestad is Hansbeke best wel goed vertegenwoordigd. Slechts 7 van de 24 leden van de 
huidige cultuurraad zijn afkomstig uit het vroegere Nevele, vijf van hen zijn dorpsgenoten. De 
oudstgediende is Marc Beirnaert, die als deskundige in de raad zit. De anderen zetelen voor een 
vereniging: Carine Dierickx voor Afrit 12, Wouter Labarque voor Arscene, Hilde Langeraert voor Femma en 
Katrien Langeraert voor de Landegemse toneelvereniging Feniks.  

Daarnaast zijn vanuit het vroegere Nevele ook Ivan De Jonge (ondervoorzitter, Vosselare) en Carlos De 
Walsche (Poesele) lid van deze raad. 



Wie bepaalt dan het cultuurbeleid? 
Wouter: ‘In Deinze werken een diensthoofd cultuur 
en een deskundige cultuur. Dat zijn Wim Van der 
Cruyssen en Christophe Blomme. Zij zetten eigenlijk 
de lijnen uit, uiteraard samen met de bevoegde 
schepen. Het Leietheater heeft zelf een eigen Raad 
van Bestuur via het Autonoom Gemeentebedrijf. Er 
is wel wat verwevenheid tussen sommige leden van 
de Cultuurraad en het Leietheater, waardoor andere 
verenigingen moeilijk in de programmatie kunnen 
inbreken. Enerzijds begrijpelijk, want de Cultuurraad 
heeft veel gelobbyd voor het Leietheater. Maar als 
men aan cultuurspreiding wil doen in alle uithoeken 
van de stad, dan moet het beleid erover waken dat 
het Leietheater geen monopoliepositie inneemt. 

Anderzijds kan ik de politiek in Deinze ook begrijpen 
dat zij enorme ambities hebben met hun Leietheater. 
Men hoopt immers dat het een tegengewicht zal 
vormen voor mensen die nu naar de Gentse 
cultuurzalen gaan. Begrijpelijk, want vanuit Hans-
beke zijn Gent, Brugge en zelfs Maldegem (CC Den 
Hoogen Pad) nu eenmaal dichterbij én vaak 
bereikbaarder met openbaar vervoer’ 

Marc: ‘De werking van het Leietheater is vrij duur 
omdat er een hele equipe werkt. In de Klaproos 
deden we veel meer zelf of werkten we met 
vrijwilligers, wat de kostprijs drukte. Mag ik trouwens 
opmerken dat de zalen in Nevele een stuk beter zijn 
uitgerust? Er is overal een geluidsinstallatie aan-
wezig, wat niet altijd in andere Deinse deel-
gemeenten het geval is. 

Wouter: ‘Schepen Rutger De Reu bepaalt natuurlijk 
ook mee het beleid. Hij pleit sterk voor cultuur-
beleving in elke deelgemeente, wat wij enkel kunnen 
toejuichen.’  

Hilde: ‘De cultuurbeleving in het Leietheater is nogal 
gericht op de hogere, oudere, witte middenklasse. 
De nieuwe directeur, Domien Van Der Meiren, is zich 
daar wel van bewust en heeft meer aandacht voor 
diversiteit. Via het subsidiereglement kan je ook als 
vereniging extra punten verkrijgen als je via 
activiteiten inzet op inclusie van maatschappelijk 
kwetsbare groepen.’ 

Hoe kijken jullie terug op vijf jaar Cultuurraad 
Deinze? 
Wouter: ‘Er zou wat meer beleidsmaterie naar de 
cultuurraad gebracht mogen worden. Nu wordt alles 
beslist door het college van burgemeester en 
schepenen en kunnen wij in het beste geval akte 
nemen van die beslissingen. Ook het ontwerp van 
het nieuwe Cultuurhuis, hier in Hansbeke, hadden 
we eigenlijk veel vroeger moeten kunnen zien en 
bespreken. De organisatie van activiteiten zoals de 
11 juliviering of het Volksfeest hoeft eerlijk gezegd 
niet voor mij, net zoals de voorstellen voor 
straatnamen. De Erfgoedraad doet daar zijn zeg 
over en dat volstaat voor mij.’ 

Carine: ‘Ik heb in elk geval veel geleerd over Deinze 
en over de socio-culturele verenigingen. Dat vind ik 
zeker positief.’ 
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Hilde: ‘Cultuur in Deinze is nogal gericht op 
podiumkunsten. Het samenbrengen van mensen 
komt veel minder aan bod. De Cultuurraad heeft het 
subsidiereglement wel wat kunnen bijsturen, maar in 
de nieuwe legislatuur moeten er zeker nog aan-
passingen volgen, zodat ook éénmalige activiteiten 
of publicaties van een subsidie kunnen genieten. 
Sommige activiteiten zoals de Cultuurprijzen zijn 
misschien aan een nieuw concept toe.’ 

Wat verwachten jullie van het Cultuurhuis in 
Hansbeke? En wat met de Oude Jongens-
school? 
Marc: ‘Het Cultuurhuis zal goed maar niet genoeg 
zijn, vrees ik.’ 

Wouter: ‘Laat ons eerst even afwachten. Als blijkt 
dat de nieuwe zaal tekortschiet, dan moeten we de 
oude Gemeentezaal wel behouden, vind ik. Maar er 
zullen zeker meer mogelijkheden zijn. In het oude 
gedeelte van het Cultuurhuis zullen een paar kleinere 
lokaaltjes gelijktijdig gebruikt kunnen worden. Vraag 
is tot op welke hoogte een gemeente moet instaan 
voor vergaderzaaltjes voor verenigingen.’ 

Hilde: ‘Ik begrijp anderzijds wel dat de gemeente 
geen twee zalen tegelijk kan onderhouden.’ 

Tot slot, zijn jullie opnieuw kandidaat in 2025? 
Carine: ‘Ik denk dat ik het hierbij zal laten. Zoals 
gezegd heb ik veel bijgeleerd, maar ik laat de eer 
aan een ander.’ 

Marc: ‘Nee, ik zit al 32 jaar in de opeenvolgende 
cultuurraden en dat is genoeg. De manier van 
werken die ik jarenlang gekend heb, komt niet meer 
terug. Misschien ben ik nostalgisch…Ik zal mij wel 
100% blijven inzetten als verantwoordelijke van de 
uitleendienst, die dit jaar 30 jaar bestaat.  Zo kan ik 
de verenigingen van Deinze blijven helpen met hun 
activiteiten.’ 

Hilde: ‘Ik weet het nog niet. De optelsom van de 
maandelijkse vergadering, de werkgroepen, de 
organisatie van activiteiten vraagt best wel wat tijd. 
En als je je engageert moet je het ook degelijk 
kunnen doen’ 

Wouter: ‘Ja, ik vind het belangrijk om Hansbeke te 
vertegenwoordigen in het grote Deinze.  

Voor mij is de fusie trouwens een positief verhaal, 
dat een aantal dingen mogelijk heeft gemaakt die ik 
vroeger niet zag gebeuren. Hopelijk kan ik via de 
Cultuurraad ook verder op het beleid wegen.’ 

De voorzitter van de Cultuurraad, Rita Rogiers, was 
ook uitgenodigd voor het interview, maar kon 
wegens ziekte helaas niet aanwezig zijn. We stelden 
haar nadien enkele vragen, zoals: Wat houdt de rol 
van de voorzitter eigenlijk in? 

Rita: De voorzitter bereidt samen met de ambtenaar 
voor cultuur de agenda voor van de bestuurs-
vergadering en geeft toelichting bij de agendapunten 
indien nodig. Ik zorg ervoor dat elk bestuurslid dat 
wenst tussen te komen, ook aan het woord komt en 
dat er naar elkaar geluisterd wordt. De voorzitter 
vertegenwoordigt de Cultuurraad bij diverse 
evenementen van de stad Deinze. 

Wat zijn de belangrijkste verdiensten van de 
Cultuurraad? 
Rita: De Cultuurraad heeft meegewerkt aan het 
ontstaan van het Leietheater. Mijn voorganger 
Ginette Filliers heeft mee het ontwerp uitgekozen en 
ik heb de vergaderingen van de architecten en 
bouwondernemers bijgewoond. De Cultuurraad 
heeft advies gegeven over het gehele ontwerp en 
ontstaan van het Leietheater. De voorzitter van de 
Cultuurraad zetelt ook in de adviesraad van het 
Leietheater. 

Daarnaast geeft de Cultuurraad advies aan het 
Stadsbestuur over allerlei zaken die met cultuur te 
maken hebben en organiseert ze het ene jaar de 
Biënnale voor Amateurkunsten en het andere jaar het 
evenement voor de uitreiking van de Cultuurprijzen 
en de Kortverhalenwedstrijd. Tenslotte organiseert de 
Cultuurraad het Volksfeest ter gelegenheid van het 
Feest van de Vlaamse Gemeenschap en de 
Academische Zitting op 11 juli zelf. 

Hoe loopt de samenwerking met de schepenen 
en de ambtenaren? 
Rita: ‘De Cultuurraad heeft best wel een goede 
verstandhouding met de politieke beleidsvoerders. Ik 
heb regelmatig overleg met de schepen van cultuur 
en met de ambtenaren van de Cultuurdienst.’ 

Vlakaf november 2023  5

Wie stuurt de cultuur?



Is de samenstelling van Cultuurraad voldoende 
gespreid over de 17 deelgemeenten?  
Rita: Het bestuur van de Cultuurraad telt 24 leden, 
waarvan inderdaad vijf leden uit Hansbeke. Ik vind dit 
persoonlijk geen probleem. Uiteraard zouden er meer 
bestuursleden mogen zijn van de andere deel-
gemeenten, maar het is aan hen om zich kandidaat 
te stellen. Om dit te stimuleren hebben wij ver-
schillende Algemene Vergaderingen gehouden in de 
deelgemeenten. Ik vind dat dit met de volgende 
legislatuur opnieuw zou moeten gebeuren. 

Ben je zelf nog kandidaat voor de volgende 
periode? 
Rita: Ik zal de volgende legislatuur vermoedelijk geen 
kandidaat meer zijn voor het voorzitterschap. Ik ben 
dan 12 jaar voorzitter geweest en dat is een mooie 
termijn, vind ik.  

Heb je dan nog raad voor je opvolger? 
Rita: Het “geven van advies” zou de volgende 
legislatuur wat meer aandacht mogen krijgen. De 
Cultuurraad is een adviesorgaan en dat moet zo 
blijven. Ze mag zeker geen politieke daden stellen en 
partijpolitiek is uit den boze. Over dat punt moet 
gewaakt worden. Anderzijds mag de Cultuurraad 
nog meer geïnformeerd worden over allerlei zaken 
die met cultuur te maken hebben in onze stad. 

Tijdens het gesprek met voorzitter en Hansbeekse 
leden van de Cultuurraad noteerden we enkele 
opmerkelijke uitspraken. Die leggen we graag voor 
aan schepen voor cultuur Rutger De Reu (cd&v) en 
medewerker cultuur Christophe Blomme . 
Christophe werkt halftijds voor de dienst 
Cultuur van Deinze én is halftijds programmator 
muziek en comedy in het Leietheater, waar dit 
gesprek plaatsvindt. 

“De cultuurraad is een adviesraad, maar 
kan weinig advies geven…” 
Rutger: ‘Een advies hoeft ook niet altijd op een 
formele vraag te volgen, er is wel degelijk debat 
over de inhoud en de raad kan ook zelf 
adviezen schrijven. Ook tijdens de Algemene 
Vergaderingen luister ik naar de vragen van de 
de verenigingen en daar houden we rekening 
mee.’   

“Het subsidiereglement is niet op maat van 
startende verenigingen of organisaties met 
maar één grote activiteit per jaar” 
Rutger: ‘Eén van de eerste beslissingen die ik als 
schepen heb genomen, was de projectsubsidie 
afschaffen. Eerst in het oude Deinze en een tweede 
keer in de fusiestad. We zetten in op een brede 
basissubsidie voor de verenigingen. Er zijn ruim 150 
verenigingen aangesloten bij de Cultuurraad. Het 
reglement is heel breed getrokken zodat zoveel 
mogelijk verenigingen binnen het reglement vallen. 

Als overheid moet alles in eerlijke regels worden 
gegoten maar uitzonderlijk valt daardoor iemand 
buiten het reglement. Anderzijds stel ik vast dat er 
toch nog altijd nieuwe verenigingen worden 
opgestart. En de zaken zijn bespreekbaar voor 
bijzondere activiteiten of verenigingen, zoals bv. 
Tuupetegoare in Hansbeke.’ 

Christophe: ‘De Cultuurraad heeft mee over het 
reglement gewaakt. Als vereniging kan je trouwens 
nog altijd een nominatieve subsidie vragen. De 
basissubsidie bedraagt 339 euro voor elke 
vereniging. Op basis van een objectief punten-
systeem worden nog eens extra middelen 
toegekend, waardoor sommige verenigingen tot 
3000 euro krijgen.’ 

Rutger: ‘Deinze heeft er bovendien voor gekozen om 
alle coronasteun die we van Vlaanderen kregen, zo’n 
half miljoen euro, integraal door te storten naar de 
verenigingen. Dat was in de omliggende gemeenten 
niet het geval…’ 
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Rutger De Reu en Christophe Blomme



Publicaties uitbrengen, zoals Vlakaf doet, levert 
geen extra punten op…  
Rutger: ‘Laat het duidelijk zijn dat ik het heel 
belangrijk en mooi vind wat Vlakaf doet, maar er is 
een verschil tussen jullie dorpskrant en een 
gefotokopieerd ledenblaadje van sommige vereni-
gingen. Dit moet zeker besproken worden bij een 
herziening van het subsidiereglement.’ 

De Cultuurraad is wel lovend over hun stem in 
de realisatie van het Leietheater. Welk publiek 
bereikt de zaal? 
Christophe: ‘Ons publiek komt grotendeels uit de 
ruimte cultuurregio Leie-Schelde, dus Zulte, Zwalm, 
De Pinte, Kruisem,… Opvallend is dat 10%, of 8000 
bezoekers, uit Gent komt. Mensen met een 
migratieachtergrond bereiken we iets minder dan we 
zelf zouden willen. We zien trouwens ook dat 
grootsteden zoals Gent deze doelgroep niet altijd 
even vlot bereikt. Dit blijft dus een uitdaging voor de 
toekomst. Voor jongeren voorzien we voor bijna 
iedere voorstelling een korting van 50% op de 
toegangsprijs, daar zetten we dus heel stevig op in. 

Rutger: ‘Mensen komen zelfs uit Evergem en 
vertellen dat het Leietheater gemakkelijk bereikbaar 
is met de auto en ze hier vlot kunnen parkeren.’ 

De bereikbaarheid met het openbaar vervoer 
vanuit Hansbeke, Merendree, Landegem is een 
andere zaak... 
Rutger: ‘Dat is inderdaad een drama en daar ligt nog 
werk voor Vlaanderen. Die vraag is al gesteld aan De 
Lijn. Het netwerk van De Lijn is niet afgestemd op de 
fusies. Er is wel het systeem Tarief Compagnie, 
waarbij het gezelschap van 70-plussers met hun 
begeleider een drankbon van tien euro krijgen voor 
een aantal geselecteerde voorstellingen in het 
Leietheater.’ 

Wat staat De Klaproos in het verhaal?  
Christophe: ‘Er was een zeer goeie programmatie in 
De Klaproos. Vorig jaar, post-corona, was dat door 
omstandigheden iets minder, maar ik ben zeer 
tevreden over het programma dit seizoen. We blijven 
er volop programmeren. De zaal is heel geschikt voor 
een bepaald type voorstellingen voor 200 mensen.’ 

Rutger: ‘Met onze drie zalen, respectievelijk 100 en 
450 plaatsen in het Leietheater en 200 plaatsen in 
De Klaproos kunnen we eigenlijk elke voorstelling in 
Vlaanderen brengen. Enkel de grote musicals krijgen 
we hier niet binnen.’ 

We naderen het einde van de legislatuur, wat 
zijn jullie cultuurprioriteiten na 2024? 
Rutger: ‘De gemeenschapszalen in Deinze moeten 
zeker een make-over krijgen.  

Daarnaast wil ik werk maken van onze twee 
bibliotheken. Ik wil graag het principe van een open 
bibliotheek invoeren, waarbij de bib open is van 6.00 
uur tot 22.00 uur en iedereen vrij kan rondlopen. 
Tijdens de huidige openingsuren zal dan nog altijd 
personeel aanwezig zijn. In Nazareth en Middelkerke 
bestaat dat al en in Nazareth is dat een eenvoudig en 
goed werkend systeem. Eigenlijk hoop ik dat nog 
deze legislatuur in Landegem te realiseren.’ 

Christophe: ‘Het Leietheater heeft zijn plaats in het 
cultuurlandschap gekregen en we krijgen hier goeie 
en grote namen. Die lijn moeten we aanhouden. 
Daarnaast vind ik het belangrijk om te blijven 
luisteren naar de cultuurverenigingen, o.a. via de 
Cultuurraad. Zij zijn onze ogen en oren en signaleren 
ons waar er nood aan is.’ 

Heren, bedankt voor het gesprek 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Hoe wordt de cultuurraad samengesteld? 

Elke socio-culturele vereniging uit Deinze kan lid worden 
van de Algemene Vergadering van de cultuurraad en is dan 
een erkende vereniging. Lid worden is geen verplichting, 
maar biedt wel enkele voordelen: je  kan de gemeentezalen 
huren, je kan audiovisueel materiaal en dergelijke ontlenen 
en je kan aanspraak maken op een subsidie. Eén maal per 
jaar komt de Algemene Vergadering samen. De 
belangri jkste samenkomst is de eerste na een 
gemeenteraadsverkiezing. Dan wordt namelijk de 
Cultuurraad verkozen. 

Elke vertegenwoordiger van een erkende vereniging of elke 
deskundige binnen het domein cultuur, kan zich kandidaat 
stellen. Uit alle kandidaten worden dan 24 leden gekozen. 
De enige voorwaarde is dat minstens één derde van de 
leden vrouw zijn (of man, maar dat is meestal geen 
probleem). 

Het zijn deze 24 personen die dan de officiële adviesraad 
uitmaken. Zij verkiezen onder hun leden een voorzitter en 
een ondervoorzitter en vergaderen ongeveer één keer per 
maand. 

Deze personen worden hiervoor niet vergoed. Eén keer per 
jaar gaan ze wel met z’n allen eens op restaurant… 



Op goed geluk 

We trekken een diagonaal op de kaart 
van Hansbeke. We bel len on-
aangekondigd aan bij het dichtstbij 
gelegen huis. We babbelen over het 
leven. Telkens een ontmoeting met 
een bekende of minder bekende 
Hansbekenaar. Telkens een ver-
rassing… 

Josefien Vandekerckhove (31j) en 
Amaury Mortier (34j) zijn sinds deze 
zomer de nieuwe bewoners van de 
oude pastorij (ook het voormalige 
politiegebouw). Voordien woonden ze 
in een appartement in Gent. Josefien 
is kinderarts en werkt in het AZ Maria 
Middelares. Amaury werkt aan de 
Vlaamse Overheid in de haven van 
Zeebrugge als loods. Dit betekent dat 
hij opgeleid en bevoegd is om schepen veilig binnen 
te loodsen in de haven. Als we op een avond langs 
gaan voor het interview nemen we snel afscheid van 
Amaury, want hij is van dienst en moet naar het 
werk. We blijven achter met Josefien waarmee we 
een gezellige babbel hebben in een prachtig kader… 

Wat betekent Hansbeke voor jou? 
Hoewel wij hier nog niet lang wonen, is Hansbeke 
voor mij een veilige thuis. Dit komt doordat we hier 
door de buurt warm ontvangen zijn. Onze buren zijn 
vriendelijk en vroegen spontaan als we ze ons met 
iets konden helpen. Hansbeke is ook een mooi dorp 
met een gezellige en warme sfeer. Je bent hier 
tevreden. 

Waarom woon je hier graag? 
Enerzijds is Hansbeke een dorp maar anderzijds ook 
niet, want je bent dicht bij Gent en bij grote winkels. 
Dat geeft me ook een beetje een stadsgevoel. We 
hebben een mooie tuin, dat heb ik in Gent hard 
gemist. 

Wat is voor jou het mooiste plekje in 
Hansbeke? 
Ik ga vaak lopen en heb tot nu toe 2 looproutes. Eén 
daarvan loopt langs de Leikanttragel. Langs het 
water vind ik het heel mooi en rustgevend. 

Wat was het mooiste moment uit jouw leven? 
Onze trouw was zoals wij het wilden. We hebben het 
feest samen met onze familie en vrienden op een 
ontspannen en leuke manier beleefd. Het beklimmen 
en overnachten op de Mount Rinjani in Indonesië 

was ongetwijfeld het meest avontuurlijke moment. ’s 
Morgens opstaan midden in de natuur nabij een 
smeulende vulkaan en een prachtig meer omgeven 
door bergen en met de opgaande zon…dat was een 
zalig moment! 

Waar ben je trots op? 
Amaury en ik hoopten op professioneel vlak ons doel 
te kunnen bereiken en dat is ook gelukt. Daar zijn we 
trots op want de weg ernaartoe was niet altijd 
evident. 

Welke dromen heb je nog? 
Om in Hansbeke samen een mooi gezin te stichten. 
We hebben het gevoel dat ons dorp een veilige 
omgeving is om als kind op te groeien. 

Welke tijd zou je opnieuw willen beleven? 
Mijn studententijd! Het zorgeloze leventje van naar de 
les gaan, examens doen, vakantie hebben, plezier 
maken met vriendinnen, uitgaan,… 

Wat zou je in het leven anders hebben gedaan? 
Eigenlijk niks. Het is goed zoals het nu allemaal 
verlopen is… 

Welke toekomst wens jij jezelf toe? 
Ik zou in ons huis graag een bloeiende praktijk willen 
uitbouwen. Het is belangrijk dat kinderen bij een 
bezoek aan de kinderarts zich goed voelen en niet 
worden afgeschrikt. Ook voor de ouders moet het 
een plek zijn waar ze graag met hun kind naartoe 
willen komen… 
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Dorpsraad 
Op de dorpsraad van 31 oktober (Halloween) waren er niet alleen spoken maar ook 40 mensen aanwezig én 
we mochten Laurence Hauttekeette verwelkomen. Laurence is beleidsmedewerkster van Stad Deinze. Zij kon 
ons  af en toe juiste informatie geven en ze kon ook meteen een aantal ideeën en vragen meenemen voor de 
stadsdiensten. Hieronder de belangrijkste onderwerpen die aan bod kwamen op de dorpsraad en de eerste 
plannen voor 2024.  

We kregen een mooie fotoreportage te zien van Hanne Deloof en Nelly Martens met sfeerbeelden van de 
kermis en de activiteiten van de verschillende verenigingen. Iedereen was het er over eens dat we een zeer 
gezellige, warme kermiszondag hadden beleefd. Een verenigingenmarkt is voor de meeste verenigingen 
zeker voor herhaling vatbaar, maar dan best een paar jaar wachten voor een volgende editie. En waarom niet 
denken aan een markt waarop de Hansbeekse zelfstandigen zich kunnen tonen? Er is meer talent, ambacht 
en service dicht bij ons te vinden dan we zelf weten. 

Dorpsraad 

www.afrit12hansbeke.be. 

http://www.afrit12hansbeke.be
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Aankleding geluidsmuren 

Schepen van stations Johan Cornelis liet weten dat er nauwelijks inzendingen waren na de oproep voor 
fotobeelden om op de geluidswerende wanden boven de Bomboaretunnel aan te brengen. Bovendien 
voldeden de inzendingen ook niet aan de (zeer strenge!) kwaliteitsvoorwaarden. Bijgevolg is de pauzeknop 
voor dit project even ingeduwd en gaat Stad Deinze op zoek naar alternatieven. De werkgroep Dorpszicht 
van Afrit 12 heeft vorig jaar nochtans een aantal alternatieven doorgestuurd naar de Stad over de betegeling 
van de muur. De werkgroep zal opnieuw gaan samenzitten om te onderzoeken wat er het best met de 
muren gebeurt.  

Dorpsraad 

www.afrit12hansbeke.be. 

De eerste stenen zijn gelegd 
Het nieuwe Cultuurhuis rijst stilaan uit de grond. Vooral de verenigingen willen op tijd betrokken worden bij de 
binneninrichting en de manier waarop het gebruik van de zalen geregeld zal worden. Welke activiteiten zullen 
er plaats kunnen vinden en welke niet? Welk verenigingsmateriaal zal er kunnen opgeslagen worden? Welke 
keukeninrichting en technische voorzieningen zijn er gepland? Werkgroep Cultuurhuis van Afrit 12 zal aan 
Stad Deinze (dienst Cultuur) vragen om nog een inspraakmoment te organiseren.  Tegelijk rijst de vraag wat 
er zal gebeuren met de huidige gemeentezaal, de vroegere jongensschool (bouwjaar 1955) en de 
uitleendienst (Majo). Afrit 12 zal ervoor zorgen dat de werkgroep Cultuurhuis opnieuw samenkomt. 

Bericht van Mooimakers 

Kermiszondag was een topdag en dat dankzij jullie die massaal naar het dorp zijn afgezakt. Bedankt voor 
jullie aanwezigheid. 

Bij ons, Mooimakers Hansbeke, konden jullie een test doen om te zien of je al dan niet goed bezig bent met 
het sorteren van  het afval. Veel mensen hebben iets geleerd en daarom geven we nog een website mee 
waar je alle informatie kan vinden.  

Ga naar onderstaande site en klik op Afval sorteren: 
https://www.ivmmilieubeheer.be/ 

http://www.afrit12hansbeke.be
https://www.ivmmilieubeheer.be/
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Afrit 12 dorpsraad Hansbeke wil de Hansbekenaren een stem geven voor alles wat hun dorp 
aanbelangt. Als dorpsraad hebben wij regelmatig overleg met de diensten van Stad Deinze. We 
proberen telkens om zowel problemen van algemeen belang te signaleren als om oplossingen te 
bedenken. Af en toe kunnen we ook suggesties doen. We roepen alle Hansbekenaren op hun 
suggesties te delen via info@afrit12hansbeke.be 

Dorpsraad 

www.afrit12hansbeke.be. 

Over trage wegen 
Stad Deinze werkt aan een nieuw trage wegenplan. Dat kan niet anders omdat het een belangrijk onderdeel 
is van het Beleidsplan Ruimte. Er wordt onderzocht of bepaalde wandelcircuits kunnen gerealiseerd worden 
door links en rechts een stuk in onbruik geraakte trage weg opnieuw te openen. Daar komt veel overleg met 
eigenaars, pachters en aangelanden bij kijken. Misschien moet een kerkwegel verlegd, verbreed of zelfs 
afgeschaft worden? Trage wegen moeten ook onderhouden worden. Op sommige plaatsen kunnen 
zitbanken (met een vuilnisbak?) geplaatst worden. Werkgroep Trage wegen van Afrit 12 zal hier verder 
voorstellen voor doen. 

Verkavelingsnieuws 
De eerste verkavelingsvergunning voor de hoek van de Reibroekstraat en de Grote Merestraat is na de vele 
bezwaarschriften, afgewezen. Ondertussen is een nieuwe aanvraag ingediend. In de plaats van 4 
tweewoonsten en 2 open bebouwingen komen er 2 blokken met 3 gekoppelde woningen en 1 blok met 4 
gekoppelde woningen. Opnieuw 10 woningen dus, maar nu met meer respect voor het groen: het bosje zou 
nl. behouden blijven. Nu nog afwachten of de Grote Beek die langs de Grote Merestraat loopt op de 
aangevraagde plaatsen overwelfd mag worden. 

Voor de grote verkaveling tussen Hansbekedorp, Voordestraat en Julius Nieuwlandweg zou eigenaar 
Huysman Bouw een infomoment organiseren begin 2024. Nu al lieten ze weten dat er geen gemotoriseerd 
verkeer komt naar of van de verkaveling, in de Lindestraat en de Doornbosstraat. Afrit 12 vindt het positief dat 
de bouwfirma informeel liet weten dat ze op eigen initiatief over dit grote project een infomoment zal 
organiseren. De impact zal namelijk niet te onderschatten zijn op de omgeving, de capaciteit van de school, 
de verkeersafwikkeling enz. 

Volg het verder op via de website van de Vlaamse Overheid: 
https://omgevingsloketinzage.omgeving.vlaanderen.be/?openbaaronderzoek 

Margriet zoekt adoptieouders 

Julien, Marcel en Marc, de geestelijke ouders van reuzin Margriet, hebben nog 
niet Margriets leeftijd maar een zekere fysieke slijtage dwingt hen een oproep 
te doen om reuzin Margriet te laten adopteren. Zij is voorlopig veilig 
ondergebracht in de kerk maar het is de bedoeling dat ze op gezette tijden 
nog eens buiten komt. Wie neemt de voogdij over? 

Contact: Marc Van Doorselaer – Voordestraat 1A 
M: 0472 92 10 84 (e-mail: mavado@skynet.be) 

https://omgevingsloketinzage.omgeving.vlaanderen.be/?openbaaronderzoek
mailto:info@afrit12hansbeke.be
http://www.afrit12hansbeke.be
mailto:mavado@skynet.be


Wellekomn in Ansbeke 

Ze komen uit een naburig dorp of verhuisden uit een grote stad. Ze zijn al wat ouder of nog heel jong.  Ze huren 
een huis, renoveerden er één, of bouwden een nieuw. 
Allemaal hebben ze hetzelfde gemeen: Hansbeke werd hun nieuwe thuis. 
Wonen ze graag in ons dorp? Kozen ze heel bewust voor Hansbeke of was het een toevalstreffer? Willen ze hier 
lang blijven, of is Hansbeke een tijdelijke halte in de treinreis van het leven? 
Wellekomn in Ansbeke, nieuwe inwoners! 

De laatste oktoberavond is een avond waarop de 
laatste jaren heel wat Hansbekenaren opgeschrikt 
worden door griezelige groepjes enge kinderen. 
Jawel, Halloween is ook in Hansbeke helemaal in 
opmars! Maar het is ook de avond waarop Vlakaf 
zónder griezelmasker aanbelde in Ter Weide nummer 
7. We worden er allerhartelijkst welkom geheten door 
Marlies Verstraete en Timothy De Leeuw en hun 
dochtertje Leonie.  

Voor wie nog niet zo gewoon is aan onze nieuwe 
straatnamen: Ter Weide was tot voor de fusie de 
Ommegangstraat, een rustige woonstraat tussen de 
Reibroek- en de Molensteenstraat. Je zal er normaal 
gezien niet snel passeren, want de straat kreeg de 
status “enkel plaatselijk verkeer”. Een ideale rustige 
straat voor een jong gezin met een speels dochtertje! 
Hoe kwamen zij hier terecht? Dat is niet zo heel 
moeilijk: Marlies is een echte Hansbeekse. Haar 
ouders zijn Gerry Dobbelaere en Geert Verstraete uit 
de Reibroekstraat. Ze groeide als oudste van 3 
kinderen op in Hansbeke, en vatte na de Hans-
beekse lagere school, haar middelbare studies 
verzorging aan Gent, in wat nu de Benedictuspoort 
is. Daar ontmoette ze in het laatste jaar Timothy De 
Leeuw. Timothy groeide op in Liedekerke en Aalst, 
maar zijn mama verhuisde naar Gent toen hij 12 was.  
Samen studeerden Marlies en Timothy na hun 
middelbare studies verder verpleegkunde in Gent. Na 
hun afstuderen gingen ze samenwonen in 
Landegem.  

Marlies en Timothy zijn dus allebei verpleegkundigen, 
en die hadden het de laatste jaren niet onder de 
markt! Timothy werkte eerst fulltime op zelfstandige 
basis als thuisverpleger. Het is zeer hard en 
onregelmatig werken, maar hij doet het bijzonder 
graag. Toch koos hij er intussen voor om ook een 
vaste halftijdse job aan te nemen in het dag-
ziekenhuis van St-Jan in Brugge. Dit geeft iets meer 
zekerheid, en maakt het gemakkelijker voor de 
opvang van Leonie. 

Marlies werkt altijd ’s nachts, in een woonzorg-
centrum in Sint-Denijs-Westrem. Ze houdt ervan om 
de nachten te doen: ze kan de laatste “opblijvers” 
rustig onderstoppen en heeft tijd om een babbeltje te 
doen. En dat tijd hebben voor de bewoners is een 
luxe die de collega’s die dagdiensten hebben, zich 
niet altijd kunnen veroorloven. Ze zou dus niet graag 
ruilen! 

Tijdens de Corona-crisis stond de zorg, en zeker de 
woonzorgcentra, volop in de belangstelling. Hoe 
hebben Marlies en Timothy dit ervaren? Marlies had 
eigenlijk nog “geluk” dat ze zwanger was. Tijdens het 
hoogtepunt van de crisis was ze al zwanger thuis, tot 
Leonie in oktober 2020 geboren werd. Ze heeft het 
ergste deel van de crisis dus niet op de werkvloer 
meegemaakt. Timothy is wel steeds blijven door-
werken, en ging stevig ingepakt langs bij de mensen.  

Echt “bang” zijn ze niet geweest van het virus, maar 
soms wel wat ongerust toen hun dochtertje net 
geboren was… het was lang niet duidelijk wat Covid 
met baby’tjes zou doen. Het was dus nood-
gedwongen een vrij eenzame kraamperiode, en 
zeker de feestdagen eind 2020 hadden ze toch 
graag met meer familie gevierd, om zo hun 
eerstgeborene aan veel mensen te kunnen tonen. 
Gelukkig is die nare periode nu achter de rug!  

Intussen is die kleine baby Leonie al lang geen baby 
meer, want ze startte in september op school in 
Hansbeke. Marlies somt de leerkrachten op bij wie 
ze zelf ook nog in de klas gezeten heeft: juf 
Marianne, juf Sabine, juf Kelly, meester Hans, juf 
Ingrid, … Het is heel gek om daar nu op haar oude 
school rond te lopen met een eigen dochtertje aan 
de hand.  

Marlies en Timothy zijn hier eigenlijk een beetje “op 
den bots” beland. Ze woonden al zes jaar in 
Landegem, en zagen meer en meer welke 
verbeteringen hun huis daar nodig had. In het 
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passeren door Ter Weide zagen ze toevallig dat dit 
huis, waar Walter Hallaert jarenlang woonde, te koop 
stond. Ze hoefden niet lang na te denken en 
beslisten om niet verder te renoveren aan hun 
Landegemse huis, maar naar Hansbeke te ver-
huizen. Voor Marlies voelde het echt wel als 
“thuiskomen”. Het feit dat haar ouders slechts 500 
meter verder wonen is enorm plezant én praktisch. 
Marlies’ mama zorgt heel veel voor kleine Leonie, en 
daar zijn ze heel dankbaar om! 

Timothy, die als kind en jongeman steeds in een 
stedelijke omgeving woonde, zou ook niet meer 
terug willen naar de stad. Hij houdt van de rust, het 
buiten zijn, en de goede ligging van Hansbeke. 
Zowel naar Brugge als naar Gent is het niet ver 
rijden. 

En rijden doet Timothy wel graag! Zijn voornaamste 
hobby is het “tunen” van auto’s. Dat is het sportiever 
en beetje opvallender maken van auto’s. Zo gaf hij 
zijn Mercedes een nieuwe kleur door er helemaal zelf 
een andere folie op te kleven. De auto is tune-in 
hybride, maar hij heeft er ook zelf toch een geluidje 
op gezet. Vroeger ging hij bijna wekelijks naar tuning-
bijeenkomsten, overal in het land. Dat betekende 

telkens ook een hele voorbereiding (de auto wassen, 
klaarzetten,…). De laatste tijd gaat hij wat minder 
naar die tuning-bijeenkomsten, maar de auto 
eigenhandig en tot in de puntjes wassen, daar kan hij 
nog altijd heel erg van genieten! 

Marlies heeft voorlopig niet erg veel tijd voor hobby’s. 
Ze heeft haar nachten nog een tijdje gecombineerd 
met een zelfstandige activiteit als thuisverpleeg-
kundige, maar is daar nu ook mee gestopt, om meer 
tijd te hebben voor kleine Leonie.  

Het is fijn om te zien hoe dit jonge gezin een warm 
nestje aan het uitbouwen is in Ter Weide. We wensen 
hen nog vele mooie jaren en heel erg Wellekomn in 
Ansbeke! 
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Zjeraar: ’Oost west, 

Ansbeke best!’



Han(dels)beke 

Omdat we het belangrijk vinden dat ons dorp leefbaar en dynamisch blijft, stellen we graag de startende 
handelszaken voor. In Karmenhoekstraat 1 gaan we op bezoek bij kinesiste Joëlle Steyt van Body&Mind. 

Joëlle is pas onlangs in Hansbeke komen wonen. 
Vóór ze in juni naar de Karmenhoek verhuisde, heeft 
ze ruim tien jaar in Yorkshire, in het noorden van 
Engeland, gewoond en gewerkt. Een combinatie van 
de liefde voor haar vriend Steven en de Brexit deden 
haar echter beslissen om terug te keren naar België. 

Joëlle heeft aan de University of London gestudeerd 
en specialiseerde zich in kinesitherapie voor zowel 
ruiter als paard. Omdat de paardensport in het 
Verenigd Koninkrijk big business is, is ze daar ook 
aan de slag gegaan. De ervaring met ruitersport-
kinesitherapie neemt ze gelukkig mee naar ons land. 
‘Een specifiek aanbod rond behandeling van ruiter en 
paard is er nog maar nauwelijks in België en die 
praktijk wil ik zeker verder zetten, naast de klassieke 
kinesitherapie’, zegt Joëlle. ‘Ik ben afkomstig uit 
Kortrijk maar ik heb bewust een locatie in de buurt 
van Gent gezocht, want mijn “ruiterpatënten”  komen 
soms van ver.’ Er zijn zelfs mensen die uit Maastricht 
naar Hansbeke komen!  

Maar Body&Mind is zeker niet exclusief gericht op 
ruiters, benadrukt Joëlle. ‘Mijn praktijk is volledig 
uitgerust voor klassieke kinesitherapie en dat vormt 
ook het leeuwendeel van mijn werk. Die patiënten 
komen hoofdzakelijk uit de regio’, vertelt ze. ‘Ik 
behandel heel vaak rug- en 
nekklachten. Heel veel mensen 
doen zittend werk en krijgen 
vroeg of laat last door steeds 
dezelfde of verkeerde houding 
aan te nemen. Met een Flex-
chair, een mobiele zitkruk, 
behandel ik mijn rugpatiënten en 
leer ik ze terug op een correcte 
manier hun rug gebruiken. 
Daarmee kan ik mijn patiënten 
nog beter helpen dan met de 
gewone rugschool.’ 

Voor de revalidatie na een val 
van een paard of voor het 
aanleren van een juiste ruiter-
houding, beschikt Joëlle over 
een bijzonder toestel. De Joker 

is een mechanisch paard dat als fitnesstoestel kan 
gebruikt worden om juist in het zadel te leren zitten 
en bewegen of om te revalideren na een ongeval. 
‘De houding van de ruiter bepaalt ook de houding 
van het paard. Als je verkeerd in het zadel zit, kan 
dat ook bij het paard voor problemen zorgen. 
Trouwens, de Joker wordt ook gebruikt door 
zwangere ruiters die hun conditie willen onder-
houden, zonder het risico te lopen van hun paard te 
vallen.’ 

Met Body&Mind gaat Joëlle zelfs nog een stapje 
verder. ‘Via relaxatietherapie help ik mensen om te 
ontspannen. Stress kruipt immers in de spieren en 
dat geeft dan weer aanleiding tot bv. nekpijn’, zegt 
Joëlle. ‘Er zijn de laatste jaren heel veel mensen met 
nekpijn, rugpijn,… De juiste ontspannings- en 
ademhalingstechnieken zijn een heel goede be-
handeling voor dat soort klachten.’ 

Stilaan bouwt Joëlle haar patiëntenbestand in en 
rond Hansbeke uit. ‘Voorlopig werk ik nog even 
deeltijds in een groepspraktijk in Evergem, maar via 
via krijg ik steeds meer klanten in mijn eigen praktijk’  

www.bodyandmindkinesitherapie.be  
www.equiphys.be 
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http://www.equiphys.be


Vlakaf november 2023  15

Mensen maken het dorp



BBC Wille Hansbeke naar 
eerste plaats 

Het gaat nog altijd heel goed met 
BBC Wille Hansbeke, onze lokale basketbalclub. 
Eerder verrassend vocht de A-ploeg zich, na een 
nederlaag tegen Gent-Oost Eagles, naar de top van 
eerste landelijke. De B-ploeg zet inmiddels in zijn 
eerste jaar tweede provinciale een niet onaardige 2 
op 5 neer en de dames nestelen zich met 3 op 5 in 
de sub-top. 

A-ploeg aan leiding 
Met 4 op 5 stijgt de A-ploeg naar de top van de 
rangschikking, waar ze enkel nog Sint-Truiden en 
Ieper naast zich moeten dulden. Daar kan ook Gent-
Oost Eagles nog bijkomen dat de wedstrijd thuis 
tegen Geel wegens condenserende vloer stilgelegd 
zag. Zoals voorspeld is nieuwkomer Robin Spaens 
de absolute ster van de ploeg. Hij sleept de anderen 
met onder andere een altijd erg goede Thibault 
Lievens,  mee in zijn kielzog. Als u dit leest is de 
topper tegen Ieper al gespeeld en weten we of 
Hansbeke nog in dat zeer selecte kopgroepje kan 
blijven postvatten! 

Dames en B-ploeg doen het meer dan goed! 
Dat de B-ploeg in 2 jaar tijd steeg van vierde naar 
tweede provinciale is genoegzaam bekend. We 
wijzen er nogmaals op dat  deze ploeg, op Martynas 
Grygalis na, volledig is samengesteld uit eigen 
jeugdspelers. Die komen uit de brede gemeente 
Nevele.  

Niet alleen Hansbekenaren dus maar evenzeer 
jongens uit Landegem, Merendree en zelfs Deinze. 

De dames werden opgericht om de vele meisjes die 
willen basketbal spelen het hoogste echelon van een 
A-ploeg te kunnen aanbieden. Voorlopig zitten daar 
overwegend meisjes uit Knesselare bij, maar ook 
eentje uit Landegem en eentje uit Hansbeke zelf. De 
ploeg is zeer sterk, getuige hiervan hun 3 op 5! 

Accommodatie voor jeugd !? 
Dat basketbal hier een heel  populaire sport is, 
wordt bevestigd door het feit dat men een 
aanwervingsstop diende in te voeren. Met pakweg 
100 spelers zijn er onvoldoende zaaluren. De 
werking verloopt op en top professioneel met Stefan 
De Volder en Alan Gaudissabois als jeugd-
coördinatoren die de hele werking in goede banen 
houden. Drie jeugdspelers werden inmiddels 
toegevoegd aan de A-kern, wat geen sinecure is. 
Wie immers nog niet overtuigd is van het hoge 
niveau van eerste landelijke moet dringend eens 
komen kijken op een zondagnamiddag in de 
Nevelse Oostbroek! Je moet al een aardig stukje 
kunnen "basketballen" om mee te kunnen in de op 
drie na hoogste reeks van België.  

Johan Gaudissabois 

Het seizoen draait op volle toeren, we danken de 
vele supporters voor hun enthousiasme tijdens de 
wedstrijden! 

En… we hebben alweer een primeur gemaakt, 
Voetbal Hansbeke is de eerste voetbalploeg in groot 
Deinze die gestart is met exclusief meisjes 
jeugdvoetbal. De trainingen worden georganiseerd 
door de dames van de damesploeg, en ze zijn direct  

het grote voorbeeld voor de 13 meisjes die gestart 
zijn. Maar daar stopt het niet, na nieuwjaar starten 
ook zij in competitie! Een extra jeugdploeg, en dit 
exclusief voor meisjes. Natuurlijk kunnen meisjes 
nog steeds aansluiten (zie affiche). 

Onze U9 ploeg (jongens) doet het uitstekend, de 
meeste wedstrijden worden gewonnen en de groep 
is een echte hechte vriendengroep aan het worden. 
In de jeugdcup tegen Wetteren waren ze net een 
maatje te klein, maar wat een ervaring. 
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We zetten alvast een aantal agenda tips in de kijker: 

Eerste ploeg 4de provinciale: 
 11 november Hansbeke – Zomergem 
Jeugd U9:  
19 november Hansbeke – Ooidonck Leerne 
Zondagreserven:  
26 november Hansbeke – Zeveren 
Jeugd U9:  
3 december Hansbeke – Drongen 
Zondagreserven:  
10 december Hansbeke – Vinkt 
Dames:  
15 december Hansbeke - Poesele 
Eerste ploeg 4de provinciale:  
13 januari Hansbeke – Poesele 
Eerste ploeg 3de provinciale:  
21 januari Hansbeke - Ursel 

Wim Maebe 
Voorzitter 
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Historische tijdreis. 
Terugblik op de 
geschiedenisklassen  

In de eerste week van september werden de 
leerlingen van het vijfde en zesde leerjaar van onze 
basisschool meegenomen op een onvergetelijke reis 
door de geschiedenis. De geschiedenisklassen, 
georganiseerd in samenwerking met het Archeo-
centrum Velzeke en lokale historici, overtroffen alle 
verwachtingen. 
  
Op woensdag 6 september begonnen de leerlingen 
hun avontuur met een spannende busreis naar het 
Archeocentrum Velzeke. Dit centrum, dat als een 
ware tijdmachine fungeerde, dompelde de leerlingen 
onder in de rijke geschiedenis van onze provincie. Ze 
werden verwelkomd door deskundige gidsen die hen 
meenamen op een reis door de tijd, beginnend bij de 
prehistorie en eindigend in het hier en nu. 
  
Een hoogtepunt van de dag was het passen van 
historische kledij. Leerlingen verplaatsten zich 
letterlijk en figuurlijk in de schoenen van Romeinen 
en Galliërs.   
  
Donderdag 7 en vrijdag 8 september werd op 
dezelfde boeiende manier voortgezet. In en rond hun 
verblijf konden de leerlingen deelnemen aan 
verschillende historische activiteiten. Van middel-
eeuws vlechten tot het spelen van spellen die waren 
gebaseerd op historische gebeurtenissen, de 
leerlingen werden actief betrokken bij het leren van 
geschiedenis. 

  
Een hoogtepunt van de laatste dag was het 'spel 
rond de tijdsband', waarbij leerlingen de kans kregen 
om de geschiedenis in kaart te brengen en 
belangrijke gebeurtenissen te verbinden met de tijd 
waarin ze plaatsvonden. Dit stimuleerde hun kritisch 
denkvermogen en historisch besef. 
  
De geschiedenisklassen van 6, 7 en 8 september 
waren een groot succes en toonden aan dat 
geschiedenis niet saai is, maar juist opwindend en 
relevant kan zijn. De leerlingen keerden naar huis met 
niet alleen nieuwe kennis, maar ook met een dieper 
begrip van hun eigen geschiedenis en hoe die hun 
heden beïnvloedt. Het smaakt naar meer, en we 
kijken uit naar toekomstige geschiedenisavonturen. 

Nathalie Claeys 
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Wie ben ik
Hoe heet je? 

Brent Martroye 

Hoe oud ben je? 
Ik ben 11 jaar. 

Waar woon je? 
Ik woon in de Reibroekstraat nr. 84. 

Wie zijn jouw mama, papa en zus? 
Mijn papa is Vincent Martroye en mijn mama  

Nathalie Van Parys. Ik heb één zus, Lisa  

Waar ga je naar school? 
Ik ga naar school hier in Hansbeke.  

Meestal ga ik met de fiets samen met mijn zus.  
Enkel als het hard regent gaan we met de auto. 

Wat is jouw grootste droom? 
Ik droom ervan om ooit profvoetballer te worden.  

Ik hoop dat het lukt door veel te oefenen.  
Als het niet lukt, zou ik graag iets doen met dieren.    

Waar ben je fier op? 
Dat ik sportief ben en snel nieuwe dingen leer. 

Waar ben je niet zo handig in? 
Nauwkeurig werken zou misschien beter kunnen. 

Wat wil je zeker eens meemaken? 
Om ooit eens uit een vliegtuig te springen  

met een parachute. 

Waar ontmoet je jouw vrienden? 
In het parkje, of gewoon bij elkaar thuis.  

Of op de voetbal. 

Als we je nu naar een plek op de wereld 
konden toveren, welke plek zou dat zijn? 

Gran Canaria. We zijn daar een paar jaar geleden eens 
naartoe geweest en ik vond de stranden, de zee en de 

golven heel leuk. Mijn gezin mag zeker mee.   

Wat koop je zoal met je zakgeld? 
Ik spaar een beetje voor de kermis, maar de rest hou ik 
eerder voor grotere projecten... zoals een drone of zo. 

Voor welke film blijf je thuis? 
Jurassic World 

Welke plek vind je mooi/leuk in Hansbeke? 
Onze tuin. Veel plaats om te spelen en een uitgestrekt zicht.



Gemeenteraad 28 september 2023 

Vooraf 
Voorzitter Tess Minnens (Open Deinze) deelt mee dat 
schepen Trees Van Hove (cd&v) op 27 september 
ontslag nam. 
Naar aanleiding van dit ontslag bij hoogdringendheid 
heeft Olaf Evrard (Vlaams Belang) een agendapunt 
ingediend. Hij stelt voor de bevoegdheden van 
schepen Van Hove te verdelen over de andere 
schepenen aangezien in de volgende legislatuur het 
schepencollege toch 1 persoon minder zal tellen. 
Burgemeester Jan Vermeulen (cd&v) stelt dat er 
geen hoogdringendheid is. De gemeenteraad heeft 
immers 3 maanden de tijd om een nieuwe schepen 
aan te stellen. De hoogdringendheid van het punt 
wordt dan ook verworpen door de meerderheid. Het 
punt wordt niet toegevoegd aan de agenda.  

In de N-VA fractie wordt Willy Planckaert opgevolgd 
door Sylvie Claeys (vervanging Sabine Vermeulen). 

Het kwartaalrapport van de financieel directeur toont 
volgens Bart Vermaercke (N-VA) dat het college veel 
plannen heeft maar dat er weinig uitgevoerd wordt 
(realisatiegraad 13,19%) terwijl de schuldenlast stijgt 
(met 30%). 

Laadpalen 
In de Tolpoortstraat vroeg men om een laadpaal te 
plaatsen op een private parking. Het schepencollege 
heeft deze ondergrondse inneming geweigerd maar 
de gouverneur heeft deze weigering vernietigd. Het 
gaat hier over het leggen van een aftakking van het 
openbaar elektriciteitsnetwerk onder het voetpad 
naar het privaat domein. Bart Vermaercke merkt op 
dat de gouverneur tot deze beslissing komt bij 
gebrek aan visie en beleid. Hij vraagt een commissie 
om een beleidsvisie te ontwikkelen. Mensen hebben 
zonnepanelen en een batterij maar kunnen geen 
laadpaal aansluiten zonder over openbaar domein te 
gaan. Eva Martens (GroenRood) vult aan dat 
publieke en private laadpalen naast elkaar moeten 
mogelijk zijn en dat privéinitiatieven enkel kunnen 
toegejuicht worden. Schepen Bart Van Thuyne 
(cd&v) zegt dat Fluvius de aanvragen om laadpalen 
op openbaar domein te plaatsen niet kan volgen. 
Burgemeester Vermeulen wenst het aantal laadpalen 
in de stad te beperken omdat deze auto’s 
aantrekken. Laadpalen kunnen in de randparkings. 

Verkoop oude stadhuissite exclusief 
stadhuis 
De oppositie onthoudt zich bij de stemming. De 
belofte is immers niet nagekomen om de verkoop 
van deze site te bespreken samen met het dossier 
van de nieuwe stadsbibliotheek. Het vermoeden 
bestaat dat er zal aangekocht worden op de site van 
“De Molens” (Tolpoortstraat). De raadsleden werden 
immers uitgenodigd om er een bezoek te brengen. 
Bart Vermaercke berekende, dat als rekening 
gehouden wordt met de inflatie, de stad met de 
voorgestelde verkoop een verlies heeft van ongeveer 
1.200.000 euro. De bestemming van het oude 
stadhuis wordt niet meegedeeld. De renovatie van dit 
beschermd erfgoed zal handenvol geld kosten. Het 
voorgestelde nieuwbouwproject voldoet niet aan de 
stedelijke bouwverordening, er moeten 168 fiets-
stallingen zijn maar er zijn er maar 122 mogelijk. 
Annick Verstraete (GroenRood) vult aan dat het 
project voorziet in nieuwe woonvormen maar vreest 
dat de luxueuze appartementen onbetaalbaar zijn. Bij 
dergelijke projecten moet men verplichten om ook 
kwalitatieve en betaalbare woningen te bouwen. 
Daaraan is er een tekort in Deinze. Ze vreest ook dat 
het aanbod van winkel- en horecaruimtes op de 
Markt zal zorgen voor leegloop en leegstand van wat 
er nog is in het stadscentrum. Freija Dhondt (Vooruit) 
merkt op dat het oude stadhuis nu 7 jaar leeg staat. 
Het is goed dat de stad zijn erfgoed bewaard, maar 
er moet een bestemming zijn, bij voorkeur met een 
publieke functie. Er is beloofd de verkoop die nu 
voorligt gecoördineerd te laten verlopen met de 
invulling van de functie voor het oude stadhuis. Ook 
deze belofte wordt niet nagekomen. Het geheim-
zinnig gedoe getuigt van gebrek aan respect van het 
college naar de gemeenteraad.  De raadsleden van 
de oppositie worden niet serieus genomen. 
Burgemeester Vermeulen deelt mee dat het college 
beslist heeft het oude stadhuis te behouden en zich 
geëngageerd heeft om het te renoveren. Verder 
verkiest het college de “Molens van Deinze” als 
locatie voor de bib. De haalbaarheid wordt 
onderzocht. De bewoners van het nieuwbouwproject 
zullen in Deinze belastingen betalen en winkelen. 
Annick Verstraete hekelt het goedkeuren van 
projecten die de hoogste inkomens aantrekken om 
zo de hoogste belastingen te kunnen innen. Bart 
Vermaercke vraagt aandacht voor de draagkracht 
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van de stad in verband met hoogbouw en het 
bijkomend verkeer dat veroorzaakt wordt door de 
nieuwbouw. De burgemeester zegt dat de hoog-
bouw beperkt gebleven is en dat de draagkracht van 
de stad niet afhankelijk is van het aantal auto’s dat er 
kan rijden. Om te leven in de stad is geen auto 
nodig, handel en sociocultureel leven zijn er op 
wandelafstand. De overheid moet er maar voor 
zorgen dat het openbaar vervoer naar Deinze beter 
wordt. 

Stadsdichters Jana Arns en Herman Van 
Rompuy  
Matthias Neirynck (N-VA) vraagt welke procedure 
gevolgd werd om bij de voorgestelde kandidaten te 
komen. Er werd in tegenstelling tot de aanstelling 
van een belleman geen jury geïnstalleerd, er werden 
geen kandidaturen opgevraagd en er is geen advies 
gevraagd bij de cultuurraad. De vorige stadsdichter 
heeft een motivatiebrief geschreven met een visie. 
Nu is daarvan geen spoor. Peter Parmentier 
(GroenRood) vindt de gevolgde werkwijze respect-
loos naar andere kandidaten. Voor Herman Van 
Rompuy ontbreekt de binding met Deinze. Door zijn 
bekendheid zal de tweede persoon automatisch in 
de schaduw staan. Olaf Evrard noemt de aanstelling 
van een niet-Deinzenaar een blaam voor de 
plaatselijke poëten. De voorgestelde kandidaten 
werden gewoon aangeduid door het schepen-
college. Freija Dhondt vult aan dat de kans gemist is 
om iemand aan te stellen die voeling heeft met de 
stad en wiens aanstelling gedragen wordt door de 
Cultuurraad. Schepen Rutger De Reu is fier dat er 
geïnvesteerd wordt in stadsdichters. Andere 
Deinzenaren krijgen nog een kans. Burgemeester 
Vermeulen zegt dat Van Rompuy zal werken rond 
vrede. 

Gebruiksreglement kerk Poesele 
Jan Pauwels (N-VA) vindt het goed dat er activiteiten 
van de zachte sector mogelijk zijn naast het gebruik 
door de erfgoedvereniging. Hij vraagt om die 
mogelijkheid ook open te houden bij de her-
bestemming van de andere kerkgebouwen. 

Troostmuur 
Karlien de Paepe (N-VA) herhaalt haar voorstel van 
2021. Zij stelt voor om op de kerkhoven een muur te 
voorzien waar men de foto’s van de verwijderde 
grafmonumenten kan ophangen. Het voorstel wordt 
unaniem goedgekeurd. 

Stemlokalen in woonzorgcentra. 
Peter Parmentier en Freija Dhondt stellen voor om bij 
de verkiezingen in 2024 stemlokalen te voorzien in 
de WZC’s voor de bewoners van het huis en van de 
buurt. Zo worden doktersbriefjes en volmachten 
onnodig. Jan Pauwels merkt op dat dit in Nevele zo 
was. Het schepencollege krijgt de opdracht om na te 
gaan wat mogelijk is. 

Openbare verlichting doven? 
Bart Vermaercke stelt voor het ‘s nachts doven van 
de openbare verlichting ongedaan te maken om het 
veiligheidsgevoel van de burgers te verhogen. Het 
nachtelijk doven heeft slechts een besparing van 7% 
opgeleverd. Schepen Johan Cornelis zegt dat de 
maatregel niet ingegeven is uit besparingsoogpunt 
maar wel om lichtpollutie te verminderen. ‘s Nachts 
lichten doven is goed voor de gezondheid van de 
burgers. De centra en verbindingswegen blijven 
verlicht. Veiligheidsgevoel is subjectief. De politie zegt 
dat er geen stijging is van inbraken en dat de 
vooravond het voorkeurstijdstip is voor het plegen 
van criminele feiten. Elke lamp stoot CO2 uit. Bart 
Vermaercke vraagt om hier ook aan te denken als er 
over de ijspiste moet beslist worden. Freija Dhondt 
bevestigt dat het onveiligheidsgevoel leeft. De 
mensen moeten overtuigd worden dat licht geen 
veiligheid geeft. De aandacht moet ge-vestigd op 
waarom het belangrijk is dat lichten gedoofd zijn. Jan 
Pauwels meent dat er ook in de centra lampen 
kunnen gedoofd of gedimd worden. Schepen 
Cornelis zegt dat de helderheid vanzelf minder wordt 
bij de installatie van led-lampen. Het voorstel wordt 
verworpen. 
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Struikelstenen 
Peter Parmentier stelt voor jaarlijks rond 8 mei een 
struikelsteen te plaatsen. Een struikelsteen is een 
klein verhoog waarop de naam staat van iemand die 
verdwenen is in WOII en dat geplaatst wordt op de 
plaats waar deze woonde of werd opgepakt. Het 
voorstel van burgemeester Vermeulen om de 
Erfgoedraad de opdracht te geven een reglement op 
te stellen wordt unaniem goedgekeurd. 

Mondelinge vragen  
Karlien de Paepe verneemt van schepen Cornelis 
dat, gedurende de werken aan de brug over de E40 
in Baarle, het kruispunt aan de Renaat de 
Rudderstraat heringericht wordt om de snelheid af 
te remmen. 

Schepen Cornelis deelt Olaf Evrard mee dat de 
bocht in de IJsbeerlaan bedoeld is als verkeers-
remmer. De ontharde zone wordt beplant en in de 
bermen worden obstakels geplaatst.  

De burgemeester belooft Peter Parmentier dat aan 
wie in 2024 wenst te huwen, zal meegedeeld 
worden dat het mogelijk is om buiten in openlucht 
te trouwen. 

Eva Martens vraagt welk beleid gevoerd wordt om 
de Japanse duizendknoop te bestrijden. Schepen 
Vervaeke (Open Deinze) zegt dat ingezet wordt op 
het vermijden van verspreiding door grondverzet en 
dat waar mogelijk de plant verwijderd wordt. 

Eva Martens vraagt om duidelijk te maken dat het 
dumpen van groenafval op het openbaar domein 
een vorm van sluikstorten is. Schepen Vervaeke 
antwoordt dat er opgeruimd wordt en dat de 
plaatsen waar dit frequent voorkomt opgevolgd 
worden door de stadswachter. 

Bart Vermaercke verneemt van schepen De Reu 
(cd&v) dat de speeltuigen op de speelterreinen 
jaarlijks gecontroleerd worden door een speciaal 
daartoe aangestelde firma. 

Gemeenteraad 26 oktober 2023 

Opvolging Trees Van Hove (cd&v) 
Els Baert volgt Trees Van Hove op als raadslid en 
Nathalie Lambrecht volgt Trees Van Hove op als 
schepen. Olaf Evrard (Vlaams Belang) vroeg om 
geen nieuwe schepen aan te duiden. Volgende 
beleidsperiode moet Deinze het immers met een 
schepen minder doen. Burgemeester Vermeulen 
weerlegt deze vraag met de opmerking dat het 
fusiedecreet dit toelaat en merkt op dat de 
bevoegdheden onderwijs, kinderopvang en mondiaal 
beleid een voltijdse schepen vereisen. Olaf merkt op 
dat “voltijds” in dit geval relatief is. Annick Verstraete 
(GroenRood) meent dat de afslanking van het college 
kan wachten. Kersvers schepen Lambrecht wil 
luisteren en samenwerken om elke dag opnieuw de 
stad een beetje beter te maken. 

Burgerbudget 
Eva Martens (GroenRood) vraagt om het bestaan 
van het burgerbudget niet enkel kenbaar te maken 
via D17 en de digitale infokanalen van de stad maar 
ook via o.a. infostands om zo ook de buurten te 

bereiken waar geen buurtcomité is. Ze stelt voor in 
de toekomst telkens rond een thema te werken. 

Kerkfabrieken 
Jan Pauwels (N-VA) vraagt om bij het vastleggen van 
herbestemmingen of nevenbestemmingen van 
kerkgebouwen rekening te houden met de lokale 
noden. De kerken zijn gebouwd voor de lokale 
gemeenschap. 

Aankoop bibliotheekgebouw in Molens van 
Deinze 
Jan Pauwels voert aan dat eens te meer blijkt dat het 
college geen respect heeft voor de gemeenteraad. 
De pers was eerder op de hoogte van dit 
agendapunt dan de raadsleden. Hij verlaat 
verontwaardigd de zitting. Dit is onjuist, zegt de 
burgemeester: de agenda wordt altijd eerst aan de 
raadsleden bezorgd en pas daarna aan de pers. 
Freija Dhondt (Vooruit) deelt de visie van Pauwels: er 
was reeds een bericht op de facebookpagina van 
een krant vooraleer de agenda zichtbaar was. Annick 
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Verstraete zegt dat de burgemeester de fractieleiders 
samenroept als het hem past maar niet als de raad 
vraagt om ingelicht te worden.  

Peter Parmentier (GroenRood) vindt dat op de 
raadscommissie vooraf een goede voorstelling 
gegeven werd van een moderne bibliotheek. Het 
bibliotheekpersoneel moet verder betrokken worden, 
dat is beter dan gewoon op de hoogte houden. 

Bart Vermaercke (N-VA) vraagt wat de plannen zijn 
voor het oude stadhuis en het RAC (Rijks 
Administratief Centrum). In het voorgestelde gebouw 
mogen geen woongelegenheden komen. De project-
ontwikkelaar zal blij zijn dat de stad interesse heeft. 
Er is geen schattingsverslag, dus is er geen idee van 
de aankoopprijs en er is geen bestek met raming van 
de inrichtingskostprijs. Een dergelijke investerings-
beslissing mag niet genomen worden zo dicht bij het 
einde van de legislatuur. Dit moet een beslissing zijn 
van de volgende meerderheid.  

Freija Dhont meent dat de locatie vlot bereikbaar 
moet zijn, ook met auto. Er was opdracht voor een 
haalbaarheidsstudie maar er is geen financieel luik. 
Schepen Sofie D’hondt (Open Deinze) meent dat 
niets het nemen van een beslissing in de weg staat. 
De realisatie van een nieuwe bibliotheek is 
opgenomen in de meerjarenbegroting. In het budget 
voor het volgend jaar zal een bedrag opgenomen 
worden voor de inrichting. Annick Verstraete stelt 
vast dat er na vijf jaar eindelijk een toekomst-
perspectief is voor de bibliotheek, maar dat nog veel 
onduidelijk is. Het college wordt gemachtigd om te 
onderhandelen over de aankoop. 

Speelotheek 
Op 6 december wordt de speelotheek geopend. 
Freija Dhondt is tevreden met de realisatie van haar 
voorstel. Ze meent wel dat de voorgestelde 
openingsuren moeilijk zijn voor werkende ouders. 
Kristof Van den Berghe (GroenRood) wil weten hoe 
de vrijwilligers gezocht worden, hoe de com-
municatie zal gebeuren, of er speelgoed kan 
gegeven worden en of een pop-up in Landegem 
kan. Schepen Nathalie Lambrecht zegt dat de 
openingsuren geëvalueerd zullen worden. Er zullen 
folders, affiches en flyers zijn en de digitale 
stadskanalen. Een pop-up is een goed idee maar 
kan pas na evaluatie. Kristof Van Den Berghe denkt 
dat de mogelijkheid om speelgoed te schenken ook 

reclame is voor de speelotheek. Karlien de Paepe (N-
VA) vraagt om na te gaan of de deelnemers aan 
speelgoedtweedehandsbeurzen kunnen schenken 
wat ze niet verkocht hebben.  

Herdenkingsplek (seksueel) misbruik 
Op voorstel van Freija Dhondt wordt de beslissing 
genomen om een herdenkingsplek in te richten in 
overleg en met inspraak van wie zich verbonden 
voelt met de slachtoffers Karlien de Paepe vraagt dat 
het college een brief zou sturen naar de kerkraden 
en parochieteams om de oproep te steunen om van 
28 december een officiële herdenkingsdag te maken.  

Beamer en wifi in alle gemeenschapszalen  
Schepen Sofie D’hondt zegt aan Peter Parmentier 
dat er een plan is om overal wifi te installeren. In 
corona waren er andere prioriteiten. Een beamer zal 
er niet in de zalen zijn. Hij kan wel ontleend worden 
via de uitleendienst. 

Mondelinge vragen 
Annick Verstraete verneemt van schepen Filip 
Vervaeke (Open Deinze) dat IVM uitstel vraagt tot 1 
januari 2026 voor het afzonderlijk inzamelen van 
gft. 

Schepen Vervaeke zegt Peter Parmentier dat werd 
ingegaan op het voorstel van de provincie voor 
groepsaankoop van regenwaterputten omdat 
geen enkel bedrijf in Deinze dergelijke putten 
vervaardigd. 

De burgemeester deelt Peter Parmentier mee dat het 
statiegeldconvenant zal ondertekend worden.  

Karlien de Paepe wil graag weten wanneer de 
Lovelingburg zal klaar zijn. Schepen Johan Cornelis 
denkt dat eind dit jaar/begin volgend jaar verder 
gewerkt zal worden.  

Schepen Bart Van Thuyne (cd&v) antwoordt Karlien 
de Paepe dat er een wegcodewijziging was begin dit 
jaar waardoor andere borden moesten besteld 
worden voor de bewegwijzering van een 
fietszone. Het nodige verkeersbord zal geplaatst 
worden in de Renaat de Rudderstraat aan het begin 
van de Poeldendries-Dennendreef. De onveilige 
situatie in de Kerkstraat (eenrichtingsverkeer voor 
wagens en fietsstraat) zal opnieuw besproken 
worden op de verkeerscommissie. 
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Oplossing opgave 41: WK Wielrennen 

Robert De Blaere uit Merelbeke geeft de verklaring: Bij een afvallingskoers telt, aan de 
meet, NIET de voorkant van het voorwiel maar WEL de achterkant van het achterwiel. 
De felle remonte van B is hier goud waard! 

Robert lost ook het toemaatje op: 

Voor de letterrij wordt het A  C  F  J  O  U: respectievelijk 1, 2, 3, 4, 5 letters overslaan. 
Voor de getallenrij: 5  8  14  26  50  98: telkens x 2 en - 2 voor het volgende getal of 
ook + 3, + 6, + 12, + 24, + 48 voor het volgend getal. 

Ons Hansbeeks driespan Vincent Martroye, Antoine Martens en Christian De Keuckelaere lieten zich niet 
verschalken door Robert. Maar er kwamen deze keer nog meer antwoorden binnen. Fietsenkenner Alain Van 
Vooren krijgt voor zijn juist antwoord een eerste ticket voor het boek ‘Dubbelportretten’ van Koen Degroote. 
Nog drie te gaan, Alain. Carl Coppens krijgt zijn tweede én derde ticket omdat hij ook opgave 40 juist 
beantwoordde, maar Vlakaf zat toen al bij de drukker. Christophe Logier verdient eveneens zijn derde ticket 
voor een juiste oplossing. Uit Bellem kregen we een reactie van Bart Van Daele, vader van twee ex-pistiers. Hij 
weet ook dat bij afvalling het achterwiel telt, niet het voorwiel. MAAR als er nog maar twee renners overschieten 
is de regel anders, dan spurten ze man tegen man en wie eerst zijn voorwiel over de meet krijgt, wint. Hij 
verwijst naar het UCI-reglement PART 3 TRACK RACES (ctfassets.net) blz. 48 regel 3.2.334.  

Voor zoveel kennis krijgt Bart zijn eerste ticket voor het boek van Koen. Zonder cd van Johan Verminnen en 
Derek zal dat worden, want die kreeg hij al eens in maart ’17 voor een juiste oplossing. Peter Langeraert uit 
Westmalle denkt dat renner B wint omdat hij met fiets rijdt die een paar millimeter korter is. De jury moet nog 
opzoeken in het UCI-reglement of dat wel toegelaten is... 

Carl Coppens, Christophe Logier, Vincent Martroye, Antoine Martens en Peter Langeraert losten het toemaatje 
juist op. 

Opgave 42: Klok krijgt kuren 

Onze keukenklok, een gewoon wanduurwerk, met grote, kleine en secondenwijzer, is al jaren de trouwe 
aangever van “hoe laat is het nu”. 
Op 4 oktober laatstleden is het uurwerk bij het vervangen van de batterijen uit mijn handen geglipt… Het zal je 
maar overkomen. Schijnbaar is er geen schade. Nog even de juiste tijd instellen en we zijn weer vertrokken  
voor een paar jaren. 
Maar nu blijkt: onze trouwe klok krijgt kuren. Ze loopt vóór op de juiste tijd: vier (4) minuten per etmaal… dat is 
1 uur in 15 dagen. Ik laat maar begaan… en denk direct aan Vlakaf! 

Vraag 1: Op welke datum (dag, maand, jaar) zal 
onze klok voor het eerst terug het juiste uur 
aangeven? (al is het maar voor even). 
Vraag 2: Op welke datum (terug dag, maand, jaar) 
zal dat voor de tweede keer gebeuren? 

Antwoord op opgave 41 per e-mai l naar 
redactie@vlakaf.be of in de brievenbus van het 
redactiesecretariaat in de Karmenhoek. Wie het juist 
heeft, krijgt een eerste ticket voor het boek 
‘Hansbeke. Dubbelportretten’ van Koen Degroote. 
Het wordt je eigendom met vier juiste antwoorden.   
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Merel daagt Hans uit

Toemaatje  

Sven, amper 7 jaar, vindt rekenen zeer leuk en is 
daar zeer fier op. Hij gaf me, ietwat beducht, volgend 
onschuldig vraagstuk (voor hem een makkie): 
	 Als 2 x 2 acht is	 
	 Als 3 x 3 zevenentwintig is	  
	 Hoeveel is dan 4 x 4? 

Liefst een antwoord in de “taal” van Sven. 

http://ctfassets.net
mailto:redactie@vlakaf.be


Tachtigers 

Op zekere leeftijd heeft iemand heel wat te vertellen over het leven. Onze tachtigers zijn geboren tijdens de 
Tweede Wereldoorlog, maar daar weten ze niet veel meer van. Ze hebben hard moeten werken om er te komen 
en iets meer luxe te verwerven dan hun ouders. Vandaag leven ze in een wereld waar de veilige bescherming 
van de eigen cultuur lijkt weg te smelten, onomkeerbaar. Ze vertellen over een tijd met de komst van televisie, 
computer, gsm, internet, en druk autoverkeer. Van hun verhaal willen we een blijvende getuigenis maken. In de 
lijn van de grote literatuurstroming op het einde van de 19de eeuw, zetten zij hun getuigenis op papier. 
 

Soms speelt Vlakaf in deze rubriek kort op de bal: 
geen maand na zijn verjaardag bezoeken we 
Robert in Aalter. Zijn telefoonnummer bemachtig-
den we via onze verspreidster in Aalter, Anna Van 
de Walle. Hij was onmiddellijk bereid om op de 
praatstoel te gaan zitten op de eerste verdieping 
van Hof Van Praet 14. 

Een jeugd vlak achter het kerkschip 
Ons gezin woonde vlak achter de kerk in het huis 
met de twee voordeuren. Ik werd geboren op 20 
september 1943. Mijn moeder Anna De Dapper, 
door iedereen Germaine genoemd, wou me 
Donald als naam geven. Gelukkig ging dat niet 
door want niet veel later kwam Donald Duck en nu 
Donald Trump (lacht). Mijn peter was Robert Van der 
Vennet, onderwijzer en schoolhoofd van de jongens-
school. Hij schonk me zijn naam, zodat er nu Robert 
Donald Rosa Janssens op mijn paspoort staat. Ik 
ben de jongste van het gezin en we hebben nog 
steeds een sterke familieband. Edith is 88, weduwe 

van Chris Van de Voorde en woont in Aalter. Laurens 
kwam twee jaar later en woont nu in Drongen. Nog 
eens twee jaar later werd Eric geboren. Met Rita De 
Graeve trok hij van de Merendreestraat naar het 
Meetjesland, nu wonen ze in Kaprijke. Francine is 82, 
zij huwde met Kamiel De Cockere (†) en woont nu 
ook in Aalter. Op de foto’s zie je ons samen in de tuin 
van het ouderlijk huis en ook als tachtigers. 

Mijn vader Jozef Janssens was elektricien en ging in 
Hansbeke en wijde omgeving bij de mensen thuis 
meterstanden opnemen voor de centrale. Rond 
1950 ging hij bij de Belgische Spoorwegen werken 
als ‘noteerder’. Dat hield in dat hij voor alle 
veranderingen die nodig waren in de gebouwen, 
opmetingen moest doen en materiaal dat nodig was 
berekenen. Hij was verantwoordelijk voor Oost-  en 
West-Vlaanderen tot De Panne toe. Thuis bleef hij 
een elektriciteitswinkel houden, voor lampen, 
zekeringen e.d. Hij verkocht ook enkele televisie-
toestellen maar toen de B.T.W. er aan kwam, is hij 
met de winkel gestopt. Ons huis had tevoren ook 
een handelsfunctie. Er woonde een zekere Mortier 
die kleermaker was en een café openhield. Bij ons 
bleef de linkerdeur altijd dicht, in die ruimte was ons 
salon. 
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Schoolcarrière met wisselend 
succes 
Na de kleuterschool en lagere school 
in Hansbeke, trok ik naar het Sint-
Gregoriusinstituut in Ledeberg voor de 
richting Wetenschappelijke A. Laurens 
en Eric waren mij daar voorgegaan. 
Een neef van ons vader, Fons Van 
Renterghem, was er directeur van de 
lagere school en gaf typeles na de 
lesuren aan de scholieren van het 
middelbaar. Ik was er één jaar intern 
maar zat echt niet graag op die 
school. In het vijfde jaar was ik het 
totaal beu. Ik wou niet verder meer 
doen en schreef me in bi j de 
Nijverheidsschool, Lindelei 14 in Gent. 
Ik volgde een A2 richting om technicus 
industriële schei-kunde te worden. Het derde jaar 
kregen we les in de Bonifantenstraat. Daar was 
vroeger een Franstalige meisjesschool die er nog één 
afdeling had. Tijdens de examens zaten we 
afwisselend naast elkaar, een Nederlandstalige en 
een Franstalige, zodat we niet konden afkijken. Bij 
het laatste trimester was alles zelfs mondeling. Die 
school lag me veel meer dan het college, we kregen 
er veel meer vrijheid. 

Legerdienst met auto- en vrijles 
In december 1964 begon mijn legerdienst. Eerst de 
opleiding in Turnhout, daarna in Ekeren-Hoogboom 
bij de TTR, de transmissietroepen. Ik moest niet naar 
Duitsland omdat er al twee broederdiensten vóór mij 
geweest waren. Ik volgde er autorijschool om met 
vrachtwagens tot 3,5 ton te rijden. Ondertussen had 
ik ene Marcelle Galens leren kennen, een meisje uit 
Mariakerke. Ze hielp een vriendin in een café in 

Drongen, café Artevelde dichtbij 
Pietje Pek. Daar maakte ik kennis 
met haar, zonder veel meer. Haar 
vader was een Belg, die in de 
oorlog opgeëist werd door de 
Duitsers om in Frankrijk te 
werken. Haar moeder was een 
Française uit Boulogne-sur-Mer, 
een weduwe met twee kinderen, 
die gevlucht was voor de bom-
bardementen van de Engelsen 
naar Bretagne en daarna naar 
Reims. Daar werd Marcelle 
geboren. Haar ouders verhuis-
den na de oorlog naar België 
meer bepaald naar Mariakerke 
waar haar vader in de banden-
fabriek Bergougnan in Evergem-

Rabot werkte. 

Ik had het kunnen regelen dat ik Marcelle eens zou 
bezoeken in Boulogne toen ze daar bij haar familie 
was. Mijn eerste buitenlandse reis met treintickets via 
mijn vader en drinkgeld dat ik verdiende bij brouwerij 
Meiresonne. Ginder in Frankrijk werden we een 
koppel! 

De legerdienst schiep natuurlijk wat afstand tussen 
ons… Ik schreef een mooie brief naar mijn leger-
oversten of ik toch niet zou kunnen overgeplaatst 
worden naar het Gentse. Het lukte en ik mocht naar 
de Leopoldkazerne komen. Daar deed ik tien 
maanden dienst om de post van het leger te 
vervoeren, niet de brieven voor de soldaten maar 
zendingen voor de legerinstanties. Meestal moest ik 
die ophalen in het Sint-Pietersstation en brengen 
naar het munitiedepot in Eeklo (nu Het Leen), de 
luchtmachtbasis in Semmerzake, de rijkswacht-
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kazerne aan de Groendreef in Gent, het militair 
hospitaal in Ekkergem enz. Ik was tussen 18.00 u. 
en 22.00 u. vrij als ik geen avonddienst had. Dan kon 
ik met mijn jeep al eens verschijnen in Mariakerke 
aan iemand haar voordeur. Ik reed graag met die 
jeep, in de zomer met open dak, in de winter wel wat 
kouder… 

Werken langs de E5, later E40 
Na mijn legerdienst ging ik aan de slag in het nieuwe 
gebouw van Gates langs de autostrade in 
Erembodegem. Het was een Amerikaans bedrijf 
waar V-riemen voor auto’s en rubberen slangen 
geproduceerd werden. Mijn baas Bob Harding was 
een Amerikaan uit Denver Colorado, die geen woord 
Nederlands sprak. Ik moest er controle doen van de 
afgewerkte producten. Ik werkte er ongeveer een 
jaar. 

Op 17 september trouwde ik met Marcelle. We 
hebben eerst ongeveer zeven jaar tussen Drongen 
en Mariakerke gewoond. De verbinding met 
Erembodegem was niet ideaal en ik zocht werk 
dichter bij huis. Zo belandde ik bij Fabelta in 
Zwijnaarde op de afdeling ‘Nylon’ waar ik werkte in 

het labo-controle. Daar leerde ik Marc Dhont, de 
vader van jullie redactrice Veerle, kennen. Altijd goed 
met hem samengewerkt als directe collega. Toen ik 
er ongeveer vijf jaar werkte, ging de afdeling ‘Nylon’ 
dicht en stapte ik over naar UCB Sidac Gent en 
Marc naar UCB Wondelgem. In UCB Sidac begin ik 
in de afdeling INFORMATICA ‒ informatica die nog in 
zijn kinderschoenen stond . Toen ik 60 werd ging ik 
op brugpensioen. 

Na de uren deed ik ook 15 jaar verzekeringen in 
bijberoep. Toch bleef er ook tijd over voor mijn grote 
sportieve liefde, basketbal. Ik behoorde tot de eerste 
generatie spelers die ingingen op het initiatief van 
bakker André De Vriese in 1963 om met een club in 
Hansbeke te beginnen. We speelden op zondag-
voormiddag op de jongenskoer aan de Melkerij-
straat. Andere spelers waren Eric Van Vynckt, Gilbert 
De Muyter, Willy De Vreese, broer Eric, e.a. De club 
was aangesloten bij de het KVS, de Katholieke 
Voetbalbond die met die “nieuwe” sport begon. Later 
ging dat over naar de Belgische Basketbalbond. 

Nu beperk ik mijn sportieve prestaties tot fiets-
tochten, als het boven de 15°C is en het niet regent 
(lacht). Andere hobby’s zijn rummikub spelen met 
Edith, Francine en Marcelle en… aan de computer 
werken. Kaarten op de computer doe ik graag, maar 
ook iedere maand kleurenwhist met de vroegere 
buren van de Cardijnlaan. 

Met de kinderen naar Hansbeke 
An werd geboren in ’68 en Evelyne in ’69. We 
kwamen eerst vier jaar wonen in Molenstraat 35. 
Toen de Cardijnwijk er zou komen, tekenden we in. 
Vanaf 1977 hebben we 33 jaar in nr. 30 gewoond. 
De kinderen vlogen het nest uit. An trouwde met 
Pieter Laflère. Ze hebben een zoon Eben en een 
dochter Maud. Eben is samen met Lisa Cherlet. Zij is 
chocolatier van koffiehuis Mr. Blend in Knesselare, 
een beetje reclame maken mag toch? Evelyne 
huwde met Koen Matthijs. Zij hebben een dochter 
Emilie en een kleindochter Elena. 

Tijdens het eerste weekend van maart 2010 kwamen 
we naar Aalter wonen. We wonen hier heel rustig 
met een mooi uitzicht. We hebben er nog geen dag 
spijt van gehad. 

We wensen Robert en Marcelle nog vele jaren samen 
praten en andere leuke dingen in Hof Van Praet. 
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Uitreiking Zjaloezigen Zjeraar 

Op kermiszondag hebben we met Vlakaf 
traditioneel onze Zjaloezigen Zjeraar 
uitgereikt. Dit jaar was Tuupetegoare de 
laureaat. Net geen honderd aanwezigen, 
waaronder ongeveer de helft van het 
Deins schepencollege, kwam afgezakt 
naar de gemeentezaal. 

Vlakaf had natuurlijk voor animatie ge-
zorgd. We overliepen de activiteiten die 
Tuupetegoare de afgelopen jaren ge-
organiseerd heeft en zorgden telkens 
voor aangepast amusement. Zo moesten 
de aanwezigen een zo lang mogelijke tafel 
maken met speelkaarten of zo veel mogelijk Rode 
Duivels opsommen die de WK-wedstrijd tegen 
Marokko begonnen. Ze moesten drie Hans-
bekenaren herkennen die anoniem getuigden over 
hun ervaring in de, ondertussen verdwenen, kleine 
tunnel. En natuurlijk zochten we een naam voor onze 
Hansbeekse Muur. Met het zeskoppig Tuupetegoare 
als jury werd ‘Het Treingordijn’ als winnaar uit de 
voorstellen gekozen. 

Maar ook de gehuldigden zelf werden aan het werk 
gezet. Ze maakten op onze vraag een nieuwe versie 
van Ik hou van u van Noordkaap. Iedereen zong mee 
op ‘t Is Hansbeke. En hierbij werden we begeleid 
door Spinewood. Deze band, met frontvrouw Tiny 
De Bock, verzorgde het muzikale gedeelte van het 
programma. 

Zoals steeds was er ook een ploeg uit het publiek die 
de zaalcompetitie won. En ook zoals steeds is hun 
prijs eeuwige roem dankzij een foto in Vlakaf. Dit jaar 
was er nog een extraatje voor één van de winnaars. 
We hadden gehoopt om te kunnen rekenen op Hans 
Matthijs, de door Tuupetegoare aangeduide 
burgemeester van Hansbeke, om de prijs te 
overhandigen aan Tuupetegoare. Maar die was 
helaas op reis. En dus werd er geloot binnen de 
winnende tafel. Marleen Van de Voorde trok de 
hoogste kaart en mocht voor één dag Hansbeeks 
burgemeester ad interim zijn, een taak die ze op 
schitterende wijze vervulde. 

Op het einde was het aan Tuupetegoare om het 
laatste woord te hebben. Ze bedankten met een 
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schitterend filmpje waarin ze de draak staken met de 
eerste steenlegging van het cultuurhuis die later die 
zondag plaatsvond. Zij vonden dat dit door de 
Hansbeekse, en niet door de Deinse burgemeester 
moest gebeuren. Dus hadden zij een nachtelijk 
filmpje opgenomen met burgemeester Hans, net 
voor hij op reis vertrok. Op die manier werd de eerste 
steenlegging door onze burgemeester gedaan en 
was de offic ië le dus e igenl i jk de tweede 
steenlegging. 

Op kermiszondag organiseerde onze Dorpsraad Afrit 
12 een verenigingsmarkt. Alle verenigingen werden 
uitgenodigd en een twintigtal ging hier op in. 

Verspreid over het dorp, van aan de gemeentezaal 
tot Arscene, zetten ze standjes op waar de 
aanwezigen konden deelnemen aan spelletjes of 
konden genieten van een hapje of een drankje. Niet 
Versagen speelde een wagenspel, Arscene zorgde 
voor een optreden en reuzin Margriet paradeerde 
nog eens door de dorpsstraat.  

Het was een meer dan geslaagd initiatief. Iedereen 
genoot met volle teugen en dat het  ook nog eens 
prachtig weer was droeg nog bij aan het succes. 

Voor alle aanwezigen was het overduidelijk: 
Hansbeke is een levendig dorp, waar jong en oud 
samen voor de sfeer zorgen! 

Ferm en Landelijke Gilde schonken de opbrengst 
(758 euro)  van hun pannenkoekenverkoop aan onze 
dorpsschool. Voorwaar een mooi gebaar! 
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Donderdagavonden 09/11 en 14/12: Haak- en breicafé. Je neemt zelf een 
haak- en breiproject mee waar je aan bezig bent of hulp kunt bij gebruiken. Of je 
leert ter plekke iets maken. Je hoeft niet veel te kunnen. Ervaren en onervaren 
haaksters en breisters werken samen gezellig aan verschillende projecten. Meer 
info bij Sabine De Pauw 0473 50 72 95. 

Dinsdagavond 21/11: Wijn proeven: een korte basiscursus waarin we wijn 
leren proeven en beoordelen met wijnkenner Frank De Staebel. Meer info bij Eleke Langeraert 0477 76 02 38 

Vrijdagavond 24/11: Kerstkrans maken met bloemenbindster Jenny Van Hecke. Meer info bij Jenny 0475 
86 63 19 

Vrijdagavond 26/01: Nieuwjaarscafé bij Arscene met tapas en gezelschapsspelen. Meer info bij Nele Bucket 
0498 05 49 65 

Programma Ferm Hansbeke 
  
28/11/2023: kookles. Feestmenu 19.00 uur - parochiezaal Merendree 

23/1/2024: mocktails met Marleen Van Ooteghem 

8/2 - 22/2 - 29/2 - 7/3 -14/3- 21/3/24: Ferm Fit onder begeleiding van Laura Broeckaert van 19.00 u. tot 
20.00 u. - Gemeentezaal Hansbeke 

4/2/2024: appelbabbel wandeling - Gemeentezaal Hansbeke  

KT Niet Versagen brengt in januari-februari 2024 haar volgende productie: 

DE TWAALF GEZWORENEN (“Twelve Angry Men”) 
Een rechtbankdrama van Reginald Rose in een regie van Eddy Declerck. 

Met: Aimé Anthuenis, Stefanie Clement, Kurt Demeester, Julie Holvoet, 
Joren De Brabander, Isabel Vander Linden, Nele Union, Inge Nevejans, 
Théa Walgraeve, Chris Frigne, Charlotte Spiesschaert en Yves Deneir. 

Opvoeringen op: 
• vrijdag 26 januari 
• zaterdag 27 januari 
• vrijdag 2 februari 
• zaterdag 3 februari 
• vrijdag 9 februari 
• zaterdag 10 februari 
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angry men" zidn der 
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kwoie vrewn...'



Zaterdag 18 november 2023 
Ave de Barro - i.s.m. 11.11.11 Nevele-Deinze 

Betoverende klanken van Ave 
de Barro (‘Vogel van klei’), een 
Belgisch-Mexicaans duo dat 

de passie en rijkdom van 
Latijns-Amerikaanse muziek tot leven brengt. 
Denisse Vargas en Stevo Fakoli delen de liefde 
voor Mexicaanse en Latijns-Amerikaanse 
liederen. Ze nemen je mee op een muzikale reis 
vol emotie en schoonheid waarbij de focus ligt 
op de prachtige tradities van de Mexicaanse 
muziek. Het duo wordt voor dit optreden extra 
versterkt met saxofonist Tom Callens. 

Zaterdag 19 november 2023 
Kundabuffi - klanksprookjes en reisverhalen 
Kunstendag voor kinderen 

Een verteller en een muzikant nemen je mee op een 
reis naar de andere kant van de wereld. Instrumenten 
uit de vier windstreken, vreemde gebruiksvoorwerpen, 
eigenaardige kleding, creatief speelgoed en grappige 
verhalen zijn de souvenirs waarmee deze reizigers hun 
ontdekking aan de wereld vertellen. Voorstellingen om 
14.15 uur en 16.15 uur. 

Zaterdag 9 december 2023 
The Chai Connection 

Wereldmuziek met violist Wouter Vandenabeele en 
Thomas Noël op piano. 

Meer info en reservatie : www.arscene.be  

Vlakaf november 2023  31

Vooruitblik 

http://www.arscene.be


HANSBEEKSE NIEUWJAARSDRINK 
                                                                            
ZATERDAG 6 JANUARI 2024 

Alle Hansbeekse inwoners worden tussen 19.30 uur en 21.00 uur 
uitgenodigd in de gemeentezaal om samen te klinken op het nieuwe 
jaar. 

De receptie wordt u GRATIS aangeboden door het feestcomité ‘t 
Hansbeeks Verzetje’. 
          
Na 21.00 u kan er verder gefeest worden aan democratische 
prijzen.  

Mieke's Superetje: buurtsuper van het jaar! 
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Kapel Reibroekstraat-Ter Weide 
  
Hans Van den Abbeele stuurde ons foto’s van de kapel 
op de hoek Reibroekstraat en Ter Weide Hij had 
opgemerkt dat ze heel mooi opgefleurd werd. Het 
resultaat mag gezien worden, schreef hij. 

Wij weten dat wandelen gezond is en uit goede bron 
weten we ook dat buur Luc Bauwens aandrong bij de 
Stad Deinze om de kapel te restaureren. Er moest eerst 
een kleine inbraak ge-
beuren want de sleutel 
was zoek. We danken 
Luc en de stad om 
zorg te dragen voor dit 
stukje erfgoed. 

Bal Bombaere, of hoe Tuupetegoare Hansbeke trakteert 

Wat is er aan de hand? Met Tuupetegoare hebben 
we nog maar net de Zjaloezigen Zjeraar van Vlakaf 
op onze schouw kunnen zetten, of we maken alweer 
kans op een prijs. We zijn genomineerd voor de 
Cultuurprijzen van Deinze, in de categorie 
gemeenschapsvorming. Hoera! 

Zijn we daar blij mee? Uiteraard. Lees maar eens de 
motivatie. ‘Dit comité geeft het dorpsleven een 
nieuwe impuls en wekt de verwondering op met 
creatieve, verrassende activiteiten’, luidt de motivatie. 
Mooi toch? En dat komende van de stad waar we 
ons enkele jaren geleden van afgescheiden hebben. 

Wat jullie daarmee te maken hebben? Met jullie steun 
kunnen we winnen. Alle inwoners van Deinze kunnen 
tot 30 november immers stemmen via de website 
van Deinze. Surfen naar https://www.deinze.be/
cultuurprijzen is dus de boodschap. En meteen kan 
u ook stemmen voor twee andere Hansbeekse 

genomineerden: Niet Versagen Hansbeke en vzw De 
Kunstgreep. 
Wat staat er op het spel? Eeuwige roem en 500 
euro. 

Wat willen we daarmee doen? Hansbeke trakteren, 
in het station. Hou vrijdagavond 22 december al 
vrij. Dan zullen we meteen ook de muurschildering 
van Koen Degroote in het station inhuldigen. 

En wat als we niet winnen? Dan trakteren we ook. 
En huldigen we de muurschildering van Koen ook in. 
Altijd prijs dus. 

Conclusie? Stemmen is de boodschap, en 22 
december hou je best vrij.  

Bedankt! 
Tuupetegoare 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Tam tam 

https://www.deinze.be/cultuurprijzen
https://www.deinze.be/cultuurprijzen
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Personalia

Artikels of andere bijdragen (bv. lezersbrieven) moeten binnen zijn bij de redactie  

vóór 20 december 2023, via redactie@vlakaf.be

Nieuwe inwoners 

Gilian Eggerick en Silke De Simpele van Knokkebaan 107, Knesselare naar Nevelestraat  14 

Gabriël Verhelst en Annie Vanbruwaene van Spenningstraat 3, Bellem naar Grote Merestraat 11, sinds 30 
september 

Verhuisd 

Rik Steyaert en Marleen Van Wanseele van Reibroekstraat 38 naar Ommegangstraat 54 bus 0201, 9800 
Deinze 

André Desimpele van Zandestraat 46 naar WZC Veilige Have, Camille 2 – E208, Lostraat 28, 9880 – Aalter 

Gaby (Gabrielle) Schoutteet van Donkerstraat 3 naar Donzapark 3/109, 9800 – Deinze op 5 augustus 

Bart Van de Woestyne en Sherlye Meulenyzer van Doornbosstraat 59 naar Zandestraat 39 

Getrouwd 

Simon Canoot en Jolien Van Poucke, Donkerstraat 9, op 9 september 

Geboren 

Lena Maeyens, dochter van Stan en Katrijn Claeys, Cardijnlaan 76, op 9 juli 

Lowie Stevens, zoon van Pieterjan en Jana Sergeant, broertje van Tuur, Nevelestraat 6, op 20 oktober  

Gestorven 

Julien Bruggeman, echtgenoot van Arlette Martens, Merendreestraat 12, ° Ruiselede 27 december 1928, 
† AZ Maria Middelares Gent 18 september 

Lena Maeyens, dochtertje van Stan en Katrijn Claeys, Cardijnlaan 76, op 2 november 

65 jaar huwelijk 

Gerard Dobbelaere en Laurène Bockaert, Zandestraat 35, op 17 juli 

mailto:redactie@vlakaf.be


Abonnementen voor 2023 

Een laatste oproep voor wie nog niet betaalde… 

Hansbekenaren die hun verspreider in de straat 
misten, kunnen nog snel 12 euro betalen op 
rekeningnummer BE90 8902 6403 4132 (IBAN) van 
Vlakaf, Reibroekstraat 85, 9850 – Hansbeke, om het 
januarinummer niet te missen.  

Speciaal voor de postabonnementen: Graag snel 
16 (zestien) euro betalen vóór 1 december. Dan kan 
Marleen Van Ooteghem de administratie in orde 
maken voor het januarinummer. 

Tegen 8 euro kr i jg je Vlakaf elektronisch 
doorgestuurd. Vooral lezers in het buitenland maken 
hier gebruik van. 

Wissels in de verspreidersploeg 
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Nieuws van de redactie

Lezersbrief

Niet alleen Antoine Martens vervangt Gudrun Van 
Heirzeele voor Nevelestraat en Tien Gemeten, ook in 
Reibroek zijn er veranderingen.  

Rita Verhelst nam meer dan 20 jaar de verant-
woordelijkheid over de Borluutlaan, sinds 2001.  

Vanaf nu speelt Melissa Anthuenis er een thuis-
match. Melissa neemt met spijt afscheid van de 
Kippendonkstraat.  

Rita Van Hove zal nu tweemaandelijks haar buren 
van lectuur voorzien. Welkom Rita in de club!  

Op de jaarlijkse samenkomst van 11 november in de 
gemeentezaal bedanken wij hen (en alle mede-
werkers!).

Beste redactieleden 

Het viel me op dat er bij het onderwerp 
“windmolens” enkele vragen niet gesteld worden 
die toch van wezenlijk belang zijn. Ik som op: 

• Wat is de totale prijs van zo’n windmolen 
(fabricatie, plaatsing, onderhoud, huur grond) 
Wat is de levensduur? 

• Wat is de opbrengst in die tijd? 
• Welke subsidie komt erbij te pas (betaald door 

de belastingbetaler)? 
• Hoeveel smeerolie verbruikt een windmolen per 

jaar? 
• Kan hij gerecycleerd worden en hoe? 
• Wat is het giftigheidsgehalte van de be-

schermlaag op de wieken? 

• Hoeveel schade brengt het teweeg aan de 
vogels en voor die windmolenparken in de zee, 
hoeveel schade voor de vissen en voor de 
vissers die er niet meer mogen vissen of in de 
buurt komen? 

• Hoeveel landbouwgrond wordt er daardoor niet 
meer gebruikt? 

Misschien vergeet ik nog enkele vragen, maar de 
uiteindelijke vraag is dan: is er voor de mens nu 
een positieve inbreng door het plaatsen van een 
windmolen? 

Vriendelijke groet 
Freddy Michiels 
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Alziend oog

De haan... 50 meter lager. 

Redactieadres	 	 Frank Langeraert	 Karmenhoekstraat 7 9850 Hansbeke 

Redactie	 	 	 Miguel Berteloot       Veerle Dhont    Frank Langeraert 

	 	 	 Koen Persyn	 Bram Temmerman    Zjeraar 

Werkten mee	 	 Nathalie Claeys     Greet Conix    Jan Darthet    Robert De Blaere    Evelien De Keukeleire     

	 	 	 Johan Gaudissabois     Eleke Langeraert       Kerngroep Afrit 12     Wim Maebe     Friet Verthriest 

Organisatie verspreiding	 Georgette De Ketelaere    Riet Kersse 

	 	 	 Ludwina Van de Walle      Marleen Van Ooteghem 

Oplage	 	 	 860 exemplaren - tweemaandelijks 


